
 
Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-2/2024 

 
 

 

ZÁPISNICA 
zo 48. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 

 
 
 

Miesto konania: MsÚ Partizánske, malá zasadačka, Nám SNP 212/4, Partizánske 
 
Dátum a čas konania: 14.03.2024, od 10:00 hod. do 12:30 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Lukáš Pitek, predseda SR FNPŠ 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
3. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
4. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
5. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
6. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
7. Jozef Božik, člen SR FNPŠ 
8. Ján Záhončík, člen SR FNPŠ 
9. Ján Pivovarník, člen SR FNPŠ 
10. Pavol Bečarik, člen SR FNPŠ 
11. Milan Ľalík, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 
 
 - 
 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Miloš Tomáš, predseda DR FNPŠ 
 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ 
Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officerka a projektová manažérka pre podporu významných podujatí kancelárie 
FNPŠ 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ 
Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia na zasadnutí: 
 

Vladimír Karásek, zástupca primátora pre oblasť školstva a TK mesta Partizánske  
Iveta Škodová, referentka odd. školstva mesta Partizánske 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Lukáš 
Pitek a na úvod privítal hostiteľa výjazdového zasadnutia primátora mesta Partizánske, predsedu Združenia miest 
a obcí Slovenska (ďalej len „ZMOS“) a člena SR FNPŠ p. Jozefa Božika. Ďalej privítal na zasadnutí SR FNPŠ 
predsedu dozornej rady Fondu na podporu športu a generálneho riaditeľa sekcie športu Ministerstva cestovného 
ruchu a športu p. Miloša Tomáša, a tiež nového člena SR FNPŠ p. Milana Ľalíka vymenovaného dňa 19.02.2024 
ministrom Ministerstva cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „MCRaŠ SR“) na návrh 
Slovenského futbalového zväzu (ďalej len „SFZ“). Na základe počtu členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí 
skonštatoval, že SR FNPŠ je v zmysle článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ uznášaniaschopná. 
Vypracovaním zápisnice zo zasadnutia SR FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a 
overením zápisnice koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek ďalej uviedol, že v zmysle § 7 ods. 6 zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde 
na podporu športu a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon 
o fonde“) z každého zasadnutia SR FNPŠ vyhotovuje okrem zápisu aj zvukový záznam. Zvukový záznam sa 
rovnako ako zápis zverejňuje na webovom sídle Fondu na podporu športu do 10 dní od zasadnutia SR FNPŠ 
na čas do uplynutia jedného roka od skončenia funkčného obdobia príslušnej SR FNPŠ. Zvukový záznam alebo 
jeho časť sa nezverejňuje, ak tak výslovne rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej povinnosti 
rozhodli v úvode zasadnutia. Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu zo strany členov SR FNPŠ, 
predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/2/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek skonštatoval, že návrh programu 48. zasadnutia SR FNPŠ spolu 
s podkladmi k jednotlivým bodom rokovania bol doručený všetkým členom SR FNPŠ v riadnom termíne, a to 7 dní 
pred konaním zasadnutia. V rámci tejto časti bodu programu predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek požiadal členov 
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SR FNPŠ o vyjadrenie alebo predloženie prípadných návrhov na zmenu alebo doplnenie predloženého návrhu 
programu zasadnutia SR FNPŠ. 
 
Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu 

na podporu športu 
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia  
5. Schvaľovanie rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2024 
6. Informácia o aktuálnom stave projektov významných súťaží organizovaných na území SR v rokoch 2024 

a 2025 
7. Informácia o aktuálnom stave projektov športovej infraštruktúry národného významu 
8. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 

v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

9. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

10. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu 

b) schvaľovanie žiadosti o vydanie súhlasu so zverením projektu do správy 
c) schvaľovanie žiadosti o navýšenie schváleného príspevku na projekt podpory športu predloženej 

prijímateľom 
d) schvaľovanie zmien v projekte na základe žiadosti prijímateľa 

11. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 

a) informácia o aktuálnom stave predložených žiadostí a pripravenosti kancelárie FNPŠ 
na formálnu kontrolu  

b) informácia o aktuálnom stave odbornej komisie 
12. Schvaľovanie návrhu Štatútu Fondu na podporu športu 
13. Rôzne 

 
O slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že sa vyskytli okolnosti súvisiace s bodom 
č. 12 programu s názvom „Schvaľovanie návrhu Štatútu Fondu na podporu športu“, ktoré by rád ešte prerokoval 
s predsedom SR FNPŠ a súvisia s nastavením kompetencií riaditeľa Fondu na podporu športu. Na základe 
uvedeného predložil návrh odložiť predmetný bod rokovania na ďalšie zasadnutie SR FNPŠ. Ďalej uviedol, že 
aktuálny stav je taký, že Fond na podporu športu má schválený štatút, výkon kancelárie FNPŠ a ďalšie náležitosti 
týmto nebudú ohrozené, a preto opätovne požiadal o presunutie tohto bodu na nasledujúce zasadnutie SR FNPŠ. 
Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a potvrdil, že o tejto veci spolu s podpredsedom SR FNPŠ 
p. Gáborom Asványim spoločne komunikovali deň pred zasadnutím. Napriek tomu, že komunikácia o tejto veci 
prebehla na poslednú chvíľu, k čomu predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek vyjadril negatívny postoj, nič to však 
nemení na skutočnosti, že sa dohodli s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim a odporučil rovnako 
vypustiť bod 12 programu s názvom „Schvaľovanie návrhu Štatútu Fondu na podporu športu“ z predloženého 
navrhovaného programu zasadnutia SR FNPŠ.   
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky alebo pripomienky k predmetnému návrhu na úpravu programu zo strany 
členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom návrhu na úpravu programu: 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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Uznesenie č. 1/2/2024 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej 

rady Fondu na podporu športu 
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
5. Schvaľovanie rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2024 
6. Informácia o aktuálnom stave projektov významných súťaží organizovaných na území SR v rokoch 

2024 a 2025 
7. Informácia o aktuálnom stave projektov športovej infraštruktúry národného významu 
8. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

9. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

10. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu 

b) schvaľovanie žiadosti o vydanie súhlasu so zverením projektu do správy 
c) schvaľovanie žiadosti o navýšenie schváleného príspevku na projekt podpory športu 

predloženej prijímateľom 
d) schvaľovanie zmien v projekte na základe žiadosti prijímateľa 

11. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 

a) informácia o aktuálnom stave predložených žiadostí a pripravenosti kancelárie FNPŠ na 
formálnu kontrolu 

b) informácia o aktuálnom stave odbornej komisie 
12. Rôzne 

 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 

 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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2. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a členov SR FNPŠ informoval, že v rámci tohto bodu 
programu kolegovia z mesta Partizánske odprezentujú členom SR FNPŠ prostredníctvom krátkej video prezentácie 
športovú infraštruktúru na území meste Partizánske jej históriu, stav a perspektívy.  
 
Po skončení prezentácie predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek odovzdal slovo primátorovi mesta Partizánske 
a členovi SR FNPŠ p. Jozefovi Božikovi, ktorý krátko informoval členov SR FNPŠ o stave športu a športovej 
infraštruktúry na území mesta. Na území mesta Partizánske športuje približne okolo 1000 detí, čo vzhľadom 
na natalitu mesta je veľmi pekné číslo. Najväčšie zastúpenie v meste má futbal, kde pôsobia futbalové kluby FK 
TEMPO Partizánske, FK Slovan Šimonovany a FK Veľké Bielice, a kde športuje cez 300 detí. Ďalšími rozšírenými 
športami v meste Partizánske sú predovšetkým hokej, kde športuje 250 detí, florbal (150 detí), karate (100 detí), 
tenis, atletika a stolný tenis. V meste Partizánske sa snažia podporovať šport všemožne, a to napr. podporou 
rekonštrukcie športovej haly, ktorá sa uskutočnila v roku 2012. Tu došlo k výmene palubovky, osvetlenia, 
vzduchotechniky a šatní. Rekonštrukcia športovej haly bola financovaná z mestského rozpočtu vo výške viac ako 
200-tisíc EUR. Zároveň primátor mesta Partizánske a člen SR FNPŠ p. Jozef Božik poďakoval členom SR FNPŠ, 
že bez zdrojov Fondu na podporu športu a mesta Partizánske by nebolo možné postaviť novú telocvičňu 
pri Základnej škole vo Veľkých Bieliciach, kde získali príspevok vo výške viac ako 800-tisíc EUR z Fondu 
na podporu športu a vo výške 500-tisíc EUR spolufinancuje projekt mesto Partizánske. Na záver zaželal členom 
SR FNPŠ, aby spoločne podporili, čo najviac takýchto projektov, aby deti a mládež mali kde športovať a zároveň 
poďakoval členom SR FNPŠ, že mali výjazdové zasadnutie práve v meste Partizánske. Na uvedené krátko 
reagoval predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a poďakoval primátorovi mesta Partizánske a členovi SR FNPŠ 
p. Jozefovi Božikovi za prednesené slová a uviedol, že inšpiratívne príbehy sa môžu písať v meste Partizánskom. 
Rozsah športovej infraštruktúry v meste Partizánske a okolí mali možnosť vidieť priamo na mieste, kedy deň 
pred zasadnutím absolvovali viacerí členovia SR FNPŠ prehliadku športovísk a doplnil, že toto chce zanietenie 
a bez odvahy samosprávy by to určite nebolo možné. 
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek ďalej pokračoval v programe zasadnutia a odovzdal slovo právnikovi 
kancelárie FNPŠ p. Michalovi Fabianovi, aby vykonal kontrolu plnenia uznesení.  
 

Právnik právneho oddelenia kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian informoval členov SR FNPŠ, že v rámci programu 
zasadnutia SR FNPŠ, bolo ako bod zaradená „Kontrola plnenia uznesení“. Kontrole plnenia uznesení podliehali 
všetky uznesenia prijaté na zasadnutiach správnej rady, a tak ako to bolo aj na poslednom zasadnutí SR FNPŠ 
stále trvá úloha z uznesenia č. 12/4/2022 SR FNPŠ v bode 2 zo dňa 08.06.2023. 
 

Číslo uznesenia Zodpovedný Pôvodný termín 

splnenia uznesenia 

Nový termín splnenia 

uznesenia 

Uznesenie č. 12/4/2023 
SR FNPŠ zo dňa 
08.06.2023 v bode 2 

L. Pitek T: neurčený T: stále trvá 

 
O nesplnení termínu uznesenia č. 12/4/2023 SR FNPŠ zo dňa 08.06.2023 v bode 2, kde bol zaviazaný ešte vtedajší 
predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na vypracovanie spoločne s právnym oddelením kancelárie FNPŠ právnej 
analýzy ohľadom možného porušenia ustanovenia § 10a zákona o fonde s prihliadnutím na prijaté uznesenie 
č. 14/2/2023 SR FNPŠ zo dňa 09.03.2023. Členovia SR FNPŠ boli informovaní na zasadnutí SR FNPŠ dňa 
09.11.2023 s tým, že sa predmetná úloha pravdepodobne posunie dopredu v súvislosti s avizovaným novým 
návrhom na zmenu a doplnenie zákona o fonde a dôvetkom, že do konca kalendárneho roka sa Fond na podporu 
športu musí venovať prioritnejším úlohám, a to najmä projektom ŠINV a použitiu účelovo určených finančných 
prostriedkov poskytnutých Fondu na podporu športu v zmysle uznesenia vlády Slovenskej republiky. O uvedenej 
úlohe boli členovia SR FNPŠ informovaní aj na poslednom 47. zasadnutí SR FNPŠ uskutočnenom dňa 30.01.2024, 
pričom úloha stále trvá, z dôvodu, že tejto úlohe nebol stanovený termín na vykonanie, a preto nie je evidovaná 
ako nesplnená, ale v trvaní.  
 
Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení SR FNPŠ boli splnené. 
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Slovo si vzal opäť predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a pre nového člena SR FNPŠ p. Milana Ľalíka skompletizoval 
celú informáciu ohľadom trvania predmetného uznesenia. Dotknuté uznesenie sa týka výberového konania 
na riaditeľa Fondu na podporu športu, ktoré bolo na základe odporúčania dozornej rady Fondu na podporu športu 
(ďalej len „DR FNPŠ“) následne zrušené a bol udelený mandát SR FNPŠ ešte za predchádzajúceho vedenia 
pre predsedu SR FNPŠ, aby zabezpečil právnu analýzu v otázke zrušenia výberového konania a zároveň bol 
poverený spolu s podpredsedom SR FNPŠ, aby vyhlásili nové výberové konanie. Následne predseda SR FNPŠ 
p. Lukáš Pitek uviedol, že najskôr by chcel ukončiť výzvu na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2023/001 (ďalej len „výzva č. 2023/001“) a potom by sa spoločne venovali tejto problematike, aby detailne, 
nakoľko sú tam určité premenné aj v rámci zákona o fonde, ktorý dosť nešťastne odkazuje na osobitný 
zákon, nastavili výberové konanie na riaditeľa tak, aby to bolo nespochybniteľné. Následne doplnil, že všetci sú si 
vedomí toho, že to nie je šťastný stav. Aktuálne je dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ projektový 
manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, spolupráca je akčná. Vzájomná komunikácia prebieha 
na úrovni predsedu SR FNPŠ, podpredsedu SR FNPŠ a dočasne povereného riadením kancelárie FNPŠ a aktívne 
sa snažia venovať všetkým problémom Fondu na podporu športu. Z uvedeného dôvodu to nie je horúcou témou, 
aby sa to legislatívne vyriešilo čo najskôr a skôr by sa zameral na spomínanú výzvu č. 2023/001 a projekty ŠINV, 
kde sú kľúčové veci, ktoré je potrebné rozdiskutovať a rozhodnúť na úrovni SR FNPŠ čo najskôr, aby členovia SR 
FNPŠ vedeli koľko finančných prostriedkov sa bude čerpať v roku 2024.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/2/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 

Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
3. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HLASOVANIA „PER ROLLAM“ V ČASE MEDZI RIADNYMI 
ZASADNUTIAMI SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi 
Fabianovi, ktorý v krátkosti informoval všetkých prítomných, že v čase medzi riadnymi zasadnutiami SR FNPŠ sa 
uskutočnilo celkovo jedno hlasovanie „per rollam“ podľa článku 6 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ v spojení 
so Smernicou o prijímaní rozhodnutí orgánov elektronickým hlasovaním – hlasovanie „per rollam“ (ďalej len 
„smernica“), a to 
 

• hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 01/2024 vo veci „Schvaľovanie vykonávania finančnej kontroly 
na mieste u zazmluvnených prijímateľov v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
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športovej infraštruktúry“ podľa čl. 6 Smernice o postupe pri výkone finančnej kontroly“  podľa § 4 ods. 1 
zákona o fonde v spojení s čl. 6 ods. 12 smernice. 

 
HLASOVANIE „PER ROLLAM“ SR FNPŠ Č. 01/2024 (v termíne od 13.02.2024 do 15.02.2024) 
 
Podľa článku 3 smernice kancelária FNPŠ na základe poverenia predsedu SR FNPŠ (ďalej len „predkladateľ“) 
zaslala dňa 13.02.2024 všetkým členom SR FNPŠ návrh uznesenia na hlasovanie „per rollam“ spolu s podkladmi, 
ktoré boli členom doručené prostredníctvom zdieľaného dokumentu Microsoft OneDrive - Fond na podporu športu.  
 
 
NÁVRH UZNESENIA: 
 
„1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje vykonávanie finančnej kontroly na mieste u zazmluvnených 
prijímateľov v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ podľa čl. 6 
Smernice o postupe pri výkone finančnej kontroly.“ 
 
Členovia SR FNPŠ svoje stanoviská zasielali od 13.02.2024 na adresu fabian@fnps.sk bez zbytočného odkladu, 
najneskôr však do 15. februára 2024 (štvrtok) do 23:59 hod. formou:   
  
Som za návrh uznesenia alebo som proti návrhu uznesenia alebo zdržujem sa hlasovania vo veci návrhu 

uznesenia. 
  
Podľa článku 3 ods. 1 písm. a) smernice členovia SR FNPŠ mali na zaslanie svojich stanovísk lehotu dva (2) dni 
odo dňa oznámenia o začatí hlasovania „per rollam“, a to spolu s upozornením na skrátenú lehotu v rámci 
hlasovania „per rollam“ č. 01/2024. Podľa článku 3 ods. 7 smernice hlasovanie v skrátenej lehote sa považuje 
za prejav súhlasu so skrátením lehoty na hlasovanie. Dňa 16. februára 2024 predkladateľ vykonal spočítanie 
výsledkov hlasovania „per rollam“. Hlasovania „per rollam“ sa zúčastnilo 10 z celkového počtu 10 členov SR 
FNPŠ. Podľa článku 5 ods. 1 smernice možno konštatovať, že hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 01/2024 
bolo platné.  
  
Podľa článku 5 ods. 2 smernice v spojení s článkom 6 ods. 8 rokovacieho poriadku je predkladaný návrh uznesenia 
schválený, ak za jeho schválenie hlasovala bez výhrad a pripomienok nadpolovičná väčšina všetkých členov 
SR FNPŠ pri splnení podmienky uznášaniaschopnosti.   
  
Hlasovania o návrhu uznesenia sa zúčastnilo celkovo 10 z 10 členov SR FNPŠ, pričom členovia SR FNPŠ 
hlasovali nasledovne: ZA: 10, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0. Hlasovaním „per rollam“ bolo navrhované uznesenie 
prijaté.  
 
Vznesené pripomienky v rámci hlasovania „per rollam“:  žiadne 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/2/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania 

„per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 

 

Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 

mailto:fabian@fnps.sk
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Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
4. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a informoval členov SR FNPŠ o kľúčových 
skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia SR FNPŠ dňa 30.01.2024. Na úvod uviedol, že 
absolvoval viacero zásadných stretnutí na najvyššej úrovni, pričom najkľúčovejšie sa týkali vzniku nového MCRaŠ 
SR od 01.02.2024, kedy sa jednotlivé komunikácie viedli už smerom k novému ministrovi MCRaŠ SR p. Dušanovi 
Keketimu a štátnemu tajomníkovi pre šport MCRaŠ SR p. Jánovi Krišandovi. Vzájomné rokovania sa týkali 
predovšetkým spomínaného navýšenia rozpočtu resp. finančných prostriedkov Fondu na podporu športu na 50 mil. 
EUR. Aktuálne nie je dokončený proces, ktorý je závislý od uzatvorenia zmluvy s MCRaŠ SR resp. dodatku 
k dotačnej zmluve z januára 2024, kde je zákonom o fonde garantovaných min. 20 mil. EUR. Aktuálne rozumie 
tomu tak, že sa nastavujú procesy na úrovni ministerstva financií Slovenskej republiky a MCRaŠ SR. Aktívne vedú 
komunikáciu aj s predsedom DR FNPŠ a generálnym riaditeľom sekcie športu MCRaŠ SR p. Milošom Tomášom, 
ktorého následne požiadal o prípadné doplnenie v tejto veci. Na uvedené krátko reagoval predseda DR FNPŠ 
a generálny riaditeľ sekcie športu MCRaŠ SR p. Miloš Tomáš a uviedol, že zatiaľ nedisponuje relevantnou 
informáciou, ktorú by mohol poskytnúť členom SR FNPŠ. Momentálne sa pracuje s tým, čo je odsúhlasené. Doplnil, 
že DR FNPŠ rovnako odsúhlasila SR FNPŠ schváliť predložený návrh rozpočtu vo výške 20 mil. EUR ako vyplýva 
zo zmluvy o poskytnutí príspevku na rok 2024 uzatvorenej medzi MCRaŠ SR a Fondom na podporu športu 
v zmysle zákona o fonde.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek pokračoval a uviedol, že vzhľadom na to, aby Fond na podporu športu nemal 
nejaké rozpočtové provizórium, tak sa rozpočet pripravoval na základe a vo výške poskytnutých finančných 
prostriedkov, a to na úrovni 20 mil. EUR. Ocenil veľmi konštruktívnu diskusiu na úrovni DR FNPŠ, ktorá aj v zmysle 
zákona o fonde je tým nevyhnutným prvkom, ktorý dáva odporúčania na schválenie rozpočtu Fondu na podporu 
športu a musí prejsť rokovaním členov DR FNPŠ. V rámci bodu 5 programu rokovania SR FNPŠ bude predložený 
návrh rozpočtu Fondu na podporu športu na schválenie, po prerokovaní a odporúčaní DR FNPŠ zo dňa 
22.02.2024. Ďalej uviedol, že v priebehu februára bol na základe rozhodnutia výkonného výboru SFZ predložený 
ministrovi MCRaŠ SR návrh na vymenovanie nového člena SR FNPŠ p. Milana Ľalíka, a teda na zasadnutí SR 
FNPŠ sú v kompletnom zložení 11 členov SR FNPŠ. Medzi riadnymi zasadnutiami prebiehala intenzívna diskusia 
v rámci podpory významných súťaží, o ktorých bude bližšie informácie dopĺňať neskôr v rámci príslušného bodu 
programu. Fond na podporu športu je značne limitovaný rozpočtom na úrovni 20 mil. EUR a v zmysle zákonných 
kritérií 85 % z príspevku je možné použiť na podporu všeobecnej športovej infraštruktúry a ŠINV, 5 % na prevádzku 
a  podporu významných športových podujatí a ostatné účely ostáva 10 % z rozpočtu. Dňa 14.12.2023 SR FNPŠ 
schvaľovala príspevok na projekt významnej súťaže Svetového pohára v zjazdovom lyžovaní žien v Jasnej 2024 
vo výške 766-tisíc EUR a následne príspevok na projekt významnej súťaže Majstrovstvá Európy vo futbale hráčov 
do 21 rokov 2025, kde už v roku 2024 budú čerpané finančné prostriedky vo výške 750-tisíc EUR. Schodok v rámci 
významných súťaží pre potenciálnu podporu Majstrovstiev Európy do 18 rokov v atletike a iné súťaže organizované 
v roku 2024 predstavuje suma vo výške 484-tisíc EUR. 
 
Na záver tohto bodu predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek uviedol ešte jednu významnú skutočnosť. MCRaŠ SR 
vyzvalo Fond na podporu športu, či sa chce zapojiť do procesu hľadania nových priestorov Fondu na podporu 
športu. Aktuálne sídlo Fondu na podporu športu vo výmere 250 m2 v priestoroch Národného tenisového centra je 
zatiaľ kapacitne postačujúce. Ak sa objem balíka spomínaných finančných prostriedkov pre Fond na podporu 
športu zvýši na spomínaných 50 mil. EUR, očakáva sa aj personálny nárast zamestnancov Fondu na podporu 
športu a prípadne do budúcna aj profiláciami výziev na konkrétne športy, tak sa Fond na podporu športu zapojil 
do procesu, kde ako jediný so zmluvných strán uzatvoreného Memoranda o spolupráci s MCRaŠ SR, TIPOS-om 
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a Slovenskou antidopingovou agentúrou, si zabezpečili tzv. „právo veta“ v otázke toho, aby Fond na podporu športu 
automaticky nemusel akceptovať výsledok vzniknutý z verejnej výzvy na nové priestory, ak by boli nové priestory 
pre Fond na podporu športu akokoľvek nevýhodné. Hlavným zámerom bolo sledovať rozpočtové možnosti a rámce 
Fondu na podporu športu a týmto zároveň poďakoval právnemu odd. kancelárie FNPŠ ako aj projektovému 
manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi 
Jenčušovi, že spoločne veľmi aktívne viedli komunikáciu v tejto veci. Za účasti koordinátorky procesov 
a projektovej manažérky kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej ako zástupkyne Fondu na podporu športu, ktorú 
na túto úlohu poveril, sa uskutočnili obhliadky jednotlivých navrhovaných priestorov. Ak sa nemýli, predložených 
bolo okolo 9 ponúk, kde MCRaŠ SR vytvorilo na to samostatnú skupinu, ktorá vyhodnocuje predložené ponuky 
a bude aktívne komunikovať so všetkými zástupcami zmluvných strán memoranda. Jediné priestory, kde by sa 
zmestili všetky štyri inštitúcie boli Green Point Offices na Prievozskej ul. v Bratislave. Aktuálne sa bude vyžadovať 
cenová ponuka, avšak neznamená to automaticky akceptovanie tejto ponuky zo strany Fondu na podporu športu, 
ak to bude akokoľvek pre Fond na podporu športu nevýhodné. Momentálne Fond na podporu športu 
za administratívne priestory kancelárie FNPŠ platí 11 EUR/m2 za mesiac, čo predstavuje náklad približne vo výške 
33-tisíc EUR ročne. Ide o veľmi výhodný nájomný vzťah, ktorý je aktuálne uzatvorený na 60 mesiacov, a teda 
do konca roka 2026 so 6-mesačnou výpovednou dobou. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek ďalej uviedol, že v tejto 
veci bude viesť s členmi SR FNPŠ konštruktívnu diskusiu, a aby spoločne na tom našli zhodu a bolo to vyhovujúce 
pre Fond na podporu športu. Ak by vznikla potreba nárastu administratívneho aparátu kancelárie Fondu na podporu 
športu a nebude to možné nejako „stlačiť“ do aktuálnych priestorov sídla Fondu na podporu športu tak sa tomu 
budú venovať. Následne požiadal podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora Asványiho, či ho chce prípadne ešte v niečom 
doplniť, na čo podpredseda SR FNPŠ zareagoval, že nie.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/2/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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5. SCHVAĽOVANIE ROZPOČTU FONDU NA PODPORU ŠPORTU NA ROK 2024 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a slovo odovzdal spracovateľovi materiálu, a to 
projektovému manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslavovi Jenčušovi.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš informoval členov SR FNPŠ, že na predloženom návrhu rozpočtu Fondu na podporu športu oproti tomu, 
ako ho prerokovali členovia SR FNPŠ na predchádzajúcom zasadnutí SR FNPŠ v januári 2024 sa nič nezmenilo. 
Rozpočet Fondu na podporu športu bol prerokovaný na zasadnutí DR FNPŠ, ktorá ho schválila v predloženom 
navrhovanom znení. Prakticky medzi časom prípravy návrhu rozpočtu a dnešnou situáciou bola jediná podstatná 
zmena, a to položka významné súťaže, keďže nebola celkom jasná metodika ako pristúpime k podujatiam v sume 
všetkých žiadostí, ktoré boli v tom čase predložené. Dnes je fakticky dohovorené, že metodika ohľadom podpory 
významných súťaží je, že tohto roku 2024 z príjmovej stránky 20 mil. EUR môže Fond na podporu športu poskytnúť 
na významné súťaže max. 2 mil. EUR, aj keď je rozpočet takto navrhovaný. Fond na podporu športu môže 
poskytnúť v súlade so zákonom o fonde finančné prostriedky na podporu významných súťaží súhrne iba do výšky 
2 mil. EUR. Ak sa 1 mil. EUR zvýši, tak sa distribuuje medzi ďalšie čerpania. Tie ostatné čerpania, keďže ich Fond 
na podporu športu nemá vo svojich rukách, tak sú iba odhadované. Na záver zhrnul, že sa fakticky od prerokovania 
rozpočtu na predchádzajúcom zasadnutí SR FNPŠ nič nezmenilo, iba si dovolil upozorniť na túto jednu položku 
týkajúcu sa významných súťaží.  
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O slovo požiadal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MCRaŠ SR p. Miloš Tomáš a uviedol krátku 
poznámku, že DR FNPŠ odporučila SR FNPŠ schváliť prerokovaný návrh rozpočtu Fondu na podporu športu 
na rok 2024. Vedeniu Fondu na podporu športu opätovne pripomenul a taktiež celej SR FNPŠ a doplnil, že 
v podstate predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek sa zúčastnil zasadnutia DR FNPŠ, kde členom DR FNPŠ je aj 
generálny riaditeľ sekcie rozpočtovej politiky ministerstva financií Slovenskej republiky p. Alexander Cirák, ktorý 
upozornil rovnako ako on sám na predchádzajúcom zasadnutí SR FNPŠ, že v prípade schválenia výdavkových 
limitov verejnej správy nebude možné použiť zostatky rozpočtu v ďalšom období, a preto je potrebné, aby sa všetci 
snažili plánovať rozpočtové položky, čo najpresnejšie a nevznikali výrazné zostatky. Tým by Fond na podporu 
športu mohol prichádzať o finančné zdroje zo štátneho rozpočtu. Na záver doplnil, že už je polovica marca 2024 
a čas rýchlo plynie. Jedná sa predovšetkým o neukončené projekty a nevie povedať v akom stave sú verejné 
obstarávania, stavebné povolenia, územné konania a atď. Z uvedeného dôvodu požiadal členov SR FNPŠ, aby 
bol na to kladený dôraz. Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že pri infraštruktúrnych 
výzvach vyžaduje Fond na podporu športu existenciu právoplatného stavebného povolenia, minimálne začatého 
verejného obstarávania, čo odzrkadľuje pri bodovom hodnotení aj počet dosiahnutých bodov. Tento schodok vzniká 
kvôli tomu, keď niektoré projekty, ktoré už sú rozhodnutím SR FNPŠ majú garantovaný príspevok v určitej výške 
a nie sú schopné sa uskutočniť ešte v danom roku, tak tieto finančné prostriedky sa rátajú ako zazmluvnené.  
 
O slovo požiadal aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš a poďakoval za prednesené upozornenie a krátko doplnil, že to bude potrebné ešte prebrať 
so zástupcami ministerstva financií Slovenskej republiky resp. prípadne priamo členom DR FNPŠ p. Alexandrom 
Cirákom, pretože doteraz ešte za predchádzajúceho predsedu SR FNPŠ nám bolo opakovane deklarované, že 
z hľadiska štátneho rozpočtu sa príspevok, ktorý bude poskytnutý Fondu na podporu športu v zmysle zákona 
o fonde, považuje za vyčerpaný a nie je potrebné sa zaoberať vyčerpaním zostatkov v danom roku. Ak by sa 
situácia zmenila, tak budú na tom pracovať a zisťovať, či sa to na Fond na podporu športu vzťahuje. Momentálne 
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na to nemá konkrétnu odpoveď a následne ukázal členom SR FNPŠ v rámci predloženého návrhu rozpočtu Fondu 
na podporu športu na rok 2024 aj vývoj koncoročných zostatkov Fondu na podporu športu za predošlé roky. Minulý 
rok už Fond na podporu športu znížil zostatky na konci roka. Zostatok vzniká aj z dôvodu, že v rámci 
infraštruktúrnych výziev Fond na podporu športu poskytuje zo schváleného príspevku po uzatvorení zmluvy 
o príspevku s prijímateľom najskôr 80 % z príspevku a po vyúčtovaní časti príspevku, zvyšných 20 % po ukončení 
projektu.  
 
O slovo opäť požiadal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MCRaŠ SR p. Miloš Tomáš a uviedol, 
že pravdepodobne to nariadenie príde v blízkej budúcnosti z Európskej komisie v rámci štátov Európskej únie 
a budú sa ministri financií na tom zúčastňovať a schvaľovať nejakú rezolúciu ohľadom čerpania verejných financií 
v jednotlivých rezortoch a štátoch. To, že sú tam zostatky sa asi čerpalo o trochu menej ako sa malo, aspoň on to 
tak vnímal, a asi bude potrebné zrýchliť tempo, zjednodušiť prácu v jednotlivých komisiách a v podstate čerpať 
finančné prostriedky. Pripraviť to na to, aby mohli byť čím skôr čerpané. Na uvedené reagoval opäť projektový 
manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a uviedol, 
že sa Fond na podporu športu bude touto možnosťou zaoberať, ak sa nás dotkli takéto veci a urobíme všetko preto, 
aby sme tieto finančné prostriedky vyčerpali. 
 
Na záver predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poznamenal, že akonáhle bude doručená dotačná zmluva 
na spomínaných 50 mil. EUR, a teda navýšený rozpočet Fondu na podporu športu o 30 mil. EUR, tak sa opätovne 
predloží návrh na zmenu rozpočtu Fondu na podporu športu v zmysle zákona o fonde. Ambíciou bude, aby SR 
FNPŠ spoločne s DR FNPŠ opätovne viedli intenzívne rokovania, aby sme spoločne docielili tento stav a čas sa 
neúprosne kráti. Zasadnutie SR FNPŠ sa koná dňa 14.03.2024 a pokiaľ by bolo úlohou Fondu na podporu športu 
vyčerpať všetky finančné prostriedky v záujme toho, aby sa vyčerpali konkrétne finančné prostriedky, tak by bolo 
na mieste navýšenie alokácie v rámci výzvy na určitú úroveň, kde diskusie prebiehajú na úrovni 25-30 mil. EUR, 
pričom musí byť generálna zhoda naprieč všetkými záujmovými skupinami a tým pádom vznikne zásobník pri 225 
projektoch. Fond na podporu športu má pripravený zásobník projektov, o ktorých vie SR FNPŠ rozhodnúť 
a zazmluvniť ich a tým pádom aj efektívne nastaviť čerpanie finančných prostriedkov.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/2/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie odporúčacie stanovisko dozornej rady Fondu 
na podporu športu prijaté uznesením č. 3/1/2024 DR FNPŠ k predloženému návrhu rozpočtu Fondu 
na podporu športu na rok 2024. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje na návrh predsedu správnej rady Fondu na podporu 
športu rozpočet Fondu na podporu športu na rok 2024. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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6. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE PROJEKTOV VÝZNAMNÝCH SÚŤAŽÍ ORGANIZOVANÝCH 
NA ÚZEMÍ SR V ROKOCH 2024 a 2025  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne odovzdal slovo media officerke a projektovej 
manažérke pre podporu významných podujatí kancelárie FNPŠ p. Lucii Antolovej, aby informovala členov SR 
FNPŠ o aktuálnom stave. Na úvod media officerka a projektová manažérka pre podporu významných podujatí 
kancelárie FNPŠ p. Lucia Antolová uviedla, že všetky informácie k tomuto bodu sa nachádzajú aj v podkladoch, 
ktoré mali členovia SR FNPŠ k dispozícii k zasadnutiu a bude informovať členov SR FNPŠ o aktuálnom stave 
projektov v tejto oblasti po administratívnej stránke. 
 

a) Informácia o aktuálnom stave 

• JASNÁ 2024: Zväz slovenského lyžovania začal v rámci projektu Svetový pohár v zjazdovom 
lyžovaní žien Jasná 2024 (20.1.-21.1.2023) s vyúčtovaním príspevku vo výške 766 000 eur. 
Prijímateľ je povinný predložiť konečné vyúčtovanie celého príspevku najneskôr do 30.06.2024. 
Prijímateľ už predkladá vyúčtovanie prostredníctvom systému fnps.egrant.sk. V momente 
poskytnutia záverečnej správy zo strany prijímateľa kancelária FNPŠ začne kontrolu predložených 
dokumentov v rámci vyúčtovania. 

• ME U21 FUTBAL 2025: Predchádzajúce, 47. zasadnutie správnej rady fondu schválilo poskytnutie 
príspevku SFZ Event, s.r.o. v maximálnej výške 2 500 000 eur. Po formálnej kontrole žiadosti 
nadviazala kancelária fondu komunikáciu s Protimonopolným úradom SR so žiadosťou o metodické 
usmernenie v kontexte pravidiel štátnej pomoci. Zároveň kancelária FNPŠ pracuje na príprave 
návrhu zmluvy o príspevku, ktorá musí reflektovať aj závery, či sa na projekt vzťahujú pravidlá štátnej 
pomoci. 

b) Rozhodnutie o príspevku na projekt významnej súťaže Majstrovstvá Európy v atletike do 18 rokov 
konanej v dňoch 18.-21.07.2024 v Banskej Bystrici 

Fond na podporu športu obdržal dňa 13. septembra 2023 list od ministra školstva, vedy, výskumu a športu 
Daniela Bútoru, v ktorom MINEDU na základe žiadosti o podporu s financovaním medzinárodných 
športových súťaží na území Slovenskej republiky v roku 2024 a na základe predložených rozpočtov, v 
súlade s podľa § 15b ods. 1 zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, zaslalo návrh na poskytnutie príspevku na projekt podpory významných súťaží pre 
Slovenský atletický zväz – Majstrovstvá Európy U18 v atletike (Banská Bystrica).  

Žiadateľ vo 4. týždni roku 2024 čiastočne vyplnil žiadosť v systéme fnps.egrant.sk.  

c) Rozhodnutie o príspevku o príspevku na projekt významnej súťaže Majstrovstvá sveta družstiev 
v tenise BJK Cup (FED CUP) Slovensko vs Slovinsko konaných v dňoch 8.-13.04.2024 v Peugeot 
aréne NTC v Bratislave 

Fond na podporu športu obdržal dňa 14.02.2024 od Slovenského tenisového zväzu žiadosť vo výške 120 
000 eur o finančný príspevok na usporiadanie zápasu majstrovstiev sveta družstiev v tenise BJKCup (FED 
CUP) Slovensko vs. Slovinsko o postup medzi najlepších 16 tímov sveta (8.-13.4 2024) v Bratislave. 

V súlade s faktom, že § 15b ods. 1 druhá veta zákona o fonde v znení účinnom od 1.2.2024 ustanovuje, 
že fond rozhoduje o poskytnutí príspevku na základe návrhu MCRaŠ SR, ktorým v kontexte žiadosti v tom 
čase nedisponoval, odporučil žiadateľovi obrátiť sa na ministerstvo športu.  

Všetky sprievodné dokumenty tvorili súčasť podkladov pre 48. zasadnutie správnej rady fondu. 

Na záver media officerka a projektová manažérka pre podporu významných podujatí kancelárie FNPŠ p. Lucia 
Antolová doplnila, že takýchto žiadostí o poskytnutie podpory významných súťaží žiadatelia doručujú Fondu 
na podporu športu mnoho, avšak kancelária FNPŠ odpovedá potenciálnym žiadateľom obrátiť sa v tejto veci 
so žiadosťou najskôr na MCRaŠ SR s odkazom na procesný postup upravený v § 15b ods. 1 zákona o fonde.  

Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a doplnil, že mu bol generálnym sekretárom Slovenského 
tenisového zväzu (ďalej len „STZ“) p. Igorom Moškom adresovaný návrh na podporu významnej súťaže FED CUP. 
Nakoľko sa podľa § 15b zákona o fonde SR FNPŠ rozhoduje od 01.02.2024 na základe návrhu MCRaŠ SR 
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a pri absencii tohto návrhu nie je SR FNPŠ daná právomoc o čomkoľvek rozhodnúť. Z tohto dôvodu odpovedal 
zástupcom STZ, že návrh sa odkladá bez ďalšieho procesného postupu a odporučil sa obrátiť s vecou na MCRaŠ 
SR. Veľmi ocenil v tejto veci aj aktivitu MCRaŠ SR, ktoré vypracovalo metodiku na identifikovanie medzinárodných 
súťaží resp. súťaží medzinárodného významu. Ak sa nemýli, tak je tam úroveň podpory na 20 %, 30 % a max. 
50 %. Privítal túto metodiku, čím by sa nastavila predvídateľnosť, akým spôsobom sa budú môcť podporovať 
podujatia. Na úrovni MCRaŠ SR požiadal, aby sa pri predkladaní návrhov na podporu významných súťaží na Fond 
na podporu športu brali do úvahy aj jeho rozpočtové rámce v položke podujatia. Dôvodom je vedieť efektívne 
predvídať tento rámec vzhľadom na jednotlivé významné súťaže, čo vnímajú všetci vrátane ministra MCRaŠ SR 
p. Dušana Keketiho, štátneho tajomníka pre šport MCRaŠ SR p. Jána Krišandu ako aj generálneho riaditeľa sekcie 
športu MCRaŠ SR p. Miloša Tomáša. V tejto veci by bol rád, aby to aj z úrovne národných športových zväzov bolo 
takto predvídateľné, keďže majú evidenciu vopred a aj samotný „scenár“ prípravy významnej súťaže, a či budú 
uskutočňovať medzinárodnú súťaž na území Slovenskej republiky.  

Následne pokračoval a informoval o stave rokovaní k významnej súťaže Majstrovstiev Európy do 18 rokov 
v atletike. Ide o tému, ktorá od jeho nástupu do funkcie predsedu SR FNPŠ je v prostredí Fondu na podporu športu 
veľmi aktivizovaná a snaží sa veľmi intenzívne komunikovať s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim, 
Slovenským atletickým zväzom (ďalej len „SAZ“), dočasne povereným riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavom 
Jenčušom a media officerkou a projektovou manažérkou pre podporu významných podujatí kancelárie FNPŠ 
p. Luciou Antolovou. Spoločne si rozdiskutovali pôvodný návrh, ktorý bol na úrovni 1,3 mil. EUR a následne SAZ 
navýšený na 1,5 mil. EUR, čo je značná čiastka a predstavuje 50 % z celkového rozpočtu podujatia. Organizátor 
podujatia trpí na nové elementy s tým súvisiace, od kapacity internátnych možností Univerzity Mateja Bela 
v Banskej Bystrici, kde sa suma zdala značná a bola snaha na úrovni sekcie športu MCRaŠ SR identifikovať 
rozpočtové možnosti tohto podujatia. Žiadateľ je informovaný aké sú finančné možnosti Fondu na podporu športu 
a aktuálne 484-tisíc EUR je maximálna možná výška, ktorú vie Fond na podporu športu poskytnúť na významné 
súťaže v tomto roku. V záujme všetkých je, aby sa podporilo toto podujatie, avšak nie sme za to, aby sa podporovali 
podujatia bez racionálneho opodstatnenia.  

O slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a doplnil, že podpora týchto významných súťaží pôjde 
podobným procesom ako podpora športovej infraštruktúry, a teda sa bude vyhodnocovať parameter 
spolufinancovania, čo považuje za dôležité. V prípade, že Fond na podporu športu dostane návrh o podporu 
významnej súťaže, tak bude si musieť aj Fond na podporu športu nastaviť pravdepodobne podľa vzoru MCRaŠ SR 
aj tieto parametre a dopredu ich komunikovať, aby nenastala taká situácia, aby sa nejaké podujatie dostalo v čase 
do stavu, že od predchádzajúcej vlády SR majú podporné stanovisko a ten rozpočet v parametre spolufinancovania 
zo strany žiadateľa je vo výške, ktorú po skúsenosti Fond na podporu športu nevie podporiť. Na druhej strane 
nevedel povedať, či na úrovni MCRaŠ SR sú ešte nejaké rokovania alebo nie ohľadom dofinancovania významnej 
súťaže Majstrovstiev Európy do 18 rokov v atletike. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi komunikoval 
s prezidentom SAZ p. Petrom Korčokom, ktorý uviedol, že by mal rád už nejakým spôsobom uzavretú túto 
záležitosť aj keď bojuje do poslednej chvíle. Čas sa blíži, aby sa nejakým spôsobom rozhodol a v prípade, ak by 
nedostal požadovanú výšku príspevku a podujatie by sa kvôli tomu neuskutočnilo.  

O slovo požiadal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MCRaŠ SR p. Miloš Tomáš a doplnil, že 
spoločne na úrovni ministra MCRaŠ SR a štátneho tajomníka pre šport MCRaŠ SR komunikovali a majú definitívnu 
textáciu spomínaného usmernenia, ktoré je jednoduché a zvládne ho každý, nie je to žiadna vedecká alebo 
analytická práca. Následne sa vyjadril k tomu, že MCRaŠ SR podporuje viac ako 90 národných športových zväzov 
ohľadom príspevkov uznaným športov a 13 športových zväzov, ktoré sú ako neuznané športy a v podstate 
podporuje, už to má v príprave všetkých zmlúv, a stále nevie pochopiť celú vec, prečo sa to na úrovni SR FNPŠ 
dostáva do nejakých debát. Podľa jeho názoru by to nemalo byť témou ani atletika, ani tenis, ktoré patria pod 
športové zväzy, ktoré čerpajú jeden 2 mil. EUR, druhý okolo 5 mil. EUR ročne. Bez ohľadu na to, ale či je to už 
p. Korčok alebo p. Moška, najskôr začnú u ministra MCRaŠ SR p. Dušana Keketiho, potom sa stretnú s predsedom 
SR FNPŠ p. Lukášom Pitekom, potom s ním a následne sa to prepiera dokonca aj na Úrade vlády SR. Celkom 
nevie porozumieť týmto postupom. Ďalších 80 športových zväzov by potom mohlo postupovať obdobne, a tým by 
sme sa nedostali k nejakému schvaľovaniu a racionálnemu využívaniu verejných finančných prostriedkov 
zo štátneho rozpočtu. V prípade tenisu vedeli, že FED Cup hrajú už dávnejšie, ktorý je podľa jeho názoru bežnou 
ženskou súťažou. V prípade atletiky tak tá bola zdedená z roku 2023 a nevie akým spôsobom. Myslí si, že je 
potrebné prijať záväzné racionálne opatrenia, aby to nefungovalo takýmto spôsobom. Hlavná vôľa MCRaŠ SR je, 
aby bol jasný proces na základe usmernenia a všetci zúčastnení, ktorých sa dotýka podpora športu na Slovensku 
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sa tam nájdu, či je to mládež alebo dospelý. Rozpočty Fondu na podporu športu alebo MCRaŠ SR sú jasné a nevidí 
žiadne prieniky, aby sa rozpočet nejakým spôsobom vychyľoval.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a opýtal na prípadnú podporu významných súťaží zdravotne 
znevýhodnených športovcov, a či tam nemusí byť nejaká odchýlka, keďže v týchto prípadoch nejde o komerčné 
podujatia. Mal by sa brať ohľad pri posudzovaní podpory na kritériá pre zdravých športovcov a rozdielne 
pre zdravotne znevýhodnených, nakoľko v takomto športe biznis model nefunguje. Na uvedené reagoval predseda 
DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MCRaŠ SR p. Miloš Tomáš a upozornil, že v zákone o športe je jasne 
priznané Slovenskému paraolympijskému výboru (ďalej len „SPV“) príspevok uznanému športu vo výške 3,5 % 
a Slovenskému olympijskému a športovému výboru (ďalej len „SOŠV“) 2 %. V danom prípade sa rovnako nerobí 
žiadna odchýlka, iba percentuálna, ktorá predstavuje 1,5 %, avšak doplnil, že MCRaŠ SR myslí v tomto aj 
na zdravotne znevýhodnených športovcov.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Ján Záhončík a opýtal sa na vyjadrenie, ktoré spomenul podpredseda SR FNPŠ 
p Gábor Asványi ohľadom komunikácie s prezidentom SAZ p. Petrom Korčkom k Majstrovstvám Európy do 18 
rokov v atletike, a to či v prípade nepodporenia tohto projektu v požadovanej výške by toto významné podujatie 
žiadateľ zrušil. Na uvedené odpovedal podpredseda SR FNPŠ p Gábor Asványi a uviedol, že po rokovaniach 
so zástupcami SAZ je informácia taká, že rozpočet je nastavený a pokiaľ nedostanú plnú sumu príspevku, ktorú 
požadujú, tak významné podujatie budú musieť zrušiť. Z uvedeného dôvodu bol takto predložený návrh uznesenia 
SR FNPŠ v tejto veci, aby sa zástupcovia SAZ k celej veci vyjadrili, či našli ešte nejaké zdroje, a či budú požadovať 
príspevok naďalej.  
 
O slovo požiadal aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš a vysvetlil znenie navrhovaného uznesenia. Prvý bod upravuje maximálnu výšku príspevku na 
podujatia, čo sa po usmernení stabilizovalo na zákonných 2 mil. EUR ročne a tým pádom na podporu projektu 
Majstrovstiev Európy do 18 rokov v atletike ostáva Fondu na podporu športu max. 484-tisíc EUR. Druhý a tretí bod 
hovorí, že ak sa medzi MCRaŠ SR, Fondom na podporu športu a SAZ nájde riešenie a navýši sa prípadne rozpočet 
Fondu na podporu športu, tak Fond na podporu športu urobí všetko preto, aby sa navýšila suma. Dnes to však nie 
je vzhľadom na schválený rozpočet Fondu na podporu športu možné garantovať. 
 
O slovo opäť požiadal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MCRaŠ SR p. Miloš Tomáš a doplnil, 
že podľa jeho informácií v prípade projektu Majstrovstiev Európy do 18 rokov v atletike sa v rámci tohto podujatia 
uskutočnia aj Majstrovstvá Slovenska. Zároveň sa vrátil a opýtal k otázke štátnej pomoci v prípade Majstrovstiev 
Európy hráčov do 21 rokov vo futbale 2025 a či v prípade Svetového pohára v zjazdovom lyžovaní v Jasnej 2024 
nebola robená žiadosť o štátnu pomoc, resp. ani na projekt Majstrovstiev Európy do 18 rokov v atletike. 
Na uvedené krátko zareagovala media officerka a projektová manažérka pre podporu významných podujatí 
kancelárie FNPŠ p. Lucia Antolová a uviedla, že žiadosť o usmernenie koordinátora pomoci nešla na konkrétne 
podujatie, ale všeobecne na problematiku štátnej pomoci v súvislosti s významnými súťažami, pričom v čase 
do dňa začatia zasadnutia SR FNPŠ nedisponovala kancelária FNPŠ odpoveďou.  
 
Následne nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o  návrhu uznesenia v rámci bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/2/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov 
významných súťaží organizovaných na území Slovenskej republiky v rokoch 2024 a 2025. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu 

a) konštatujte, že v zmysle § 21 zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších 
predpisov, po schválení poskytnutia príspevku na projekt podpory významných súťaží a to Svetový 
pohár v zjazdovom lyžovaní žien uskutočnený v dňoch 20.-21.01.2024 v Jasnej a Majstrovstvá 
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Európy vo futbale pre hráčov do 21 rokov v roku 2025, je možné projekt podpory významnej súťaže 
Majstrovstvá Európy v atletike U18 podporiť príspevkom v maximálnej výške 484.000 EUR,  

b) poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu športu, aby so Slovenským atletickým zväzom 
ako žiadateľom o príspevok na projekt podpory významnej súťaže Majstrovstvá Európy v atletike 
U18 a všetkými zainteresovanými subjektami pokračoval v rokovaniach možnosti realizácie projektu 
podpory významnej súťaže Majstrovstvá Európy v atletike U18 a 

c) v prípade navýšenia finančného príspevku Fondu na podporu športu Ministerstvom cestovného 
ruchu a športu Slovenskej republiky bude rokovať o možnosti dofinancovania projektu podpory 
významnej súťaže Majstrovstvá Európy v atletike U18 o finančný príspevok vo výške odporučenej 
Ministerstvom cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky. 

 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 11 
  
Za: 11 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne 
 
 
7. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE PROJEKTOV ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY NÁRODNÉHO 
VÝZNAMU 
 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek otvoril predmetný bod programu a odovzdal slovo projektovému manažérovi 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi ako 
spracovateľovi materiálu, ktorý predniesol členom SR FNPŠ informáciu o stave vývoja projektov ŠINV vrátane 
pripravených základných prehľadov.  

Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš informoval členov SR FNPŠ, že Fond na podporu športu má z hľadiska finančných prostriedkov 
poskytnutých z uznesenia vlády SR vyčerpané všetko a dokonca v jednom projekte v Dunajskej Strede, ktorý sa 
neposúva v čase sa doplnili dva projekty, pričom ostávajú potenciálne 3 mil. EUR na čerpanie. Aktuálne nie je 
možné ďalej pokračovať v projektoch podpory ŠINV, ale je potrebné počkať na navýšenie rozpočtu Fondu 
na podporu športu. Medzitým sa spustilo doručovanie dotazníka pre všetkých žiadateľov, ktorí poslali žiadosť 
o poskytnutie príspevku na projekt ŠINV, aby v dotazníku aktualizovali údaje k jednotlivým projektom ako napr. či 
sú schopní výstavby alebo aký je ich rozpočtový objem. Vzor dotazníka sa nachádza v podkladoch k tomuto bodu 
zasadnutia. Zatiaľ spätnú väzbu neposkytli všetky subjekty, a preto nebola predložená finálna tabuľka so závermi, 
ale bude predložená na ďalšiu SR FNPŠ, ak dostanú spätnú väzbu od všetkých subjektov. Následne sa bude 
rokovať o tom, ktoré projekty by mala SR FNPŠ podporiť. Širší materiál v rámci tohto programu bude predložený 
na ďalšiu SR FNPŠ. Ďalej informoval, že v podkladoch k tomuto bodu rokovania sa nachádzajú ešte dve nové 
žiadosti o poskytnutie podpory v rámci programu ŠINV. Prvá žiadosť prišla od mesta Spišská Nová Ves na obnovu 
zimného štadióna v súvislosti s pripravovanými majstrovstvami sveta do 18 rokov v ľadovom hokeji na Slovensku 
a druhá žiadosť prišla od Slovenského zväzu karate, ktorý by si chcel postaviť Národné športové centrum karate. 
Komplexné informácie o všetkých projektoch a žiadostiach, v akom sú stave, budú pripravené a predložené 
na ďalšie zasadnutie SR FNPŠ. 

 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval a doplnil pre členov SR FNPŠ, že sa nejedná len o 5 projektov ŠINV, 
ale je to veľké množstvo za celé obdobie štyroch rokov, takže aj vyhodnotenie dotazníkov aktuálnosti pripravenosti 
projektov si vyžaduje čas. Z uvedeného dôvodu to nebolo predložené na dnešné zasadnutie, zároveň sa vyžaduje 
niekoľko parametrov, čo je aj pre žiadateľov náročné, a preto neboli ešte všetky zozbierané. Pre Fond na podporu 
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športu bude kľúčové, čo na úrovni kancelárie FNPŠ už komunikoval, že perina, ktorou sa vie Fond na podporu 
športu zakryť, je aktuálne ŠINV. Podpora ŠINV je vo výlučnej pôsobnosti Fondu na podporu športu, rozhodovaním 
kvalifikovanou väčšinou, aby sme vypracovali metodiku k posudzovaniu ŠINV a poskytovaniu príspevkov, aby sme 
mali presne predvídateľné kritériá, na základe ktorých bude Fond na podporu športu pracovať, a na základe ktorých 
bude rozhodovať SR FNPŠ. Na úrovni kancelárie FNPŠ sa na tom intenzívne pracuje, pretože už to má kancelária 
FNPŠ ako jednu zo svojich prioritných úloh. Prvý náčrt bude predložený na zasadnutie SR FNPŠ v apríli 2024. 
Druhá vec, ktorú predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek chcel uviesť bola, že tým ako zaslali spomenuté dotazníky 
na vyplnenie, sa ozýva veľa subjektov s projektami, ktoré by mali záujem žiadatelia odprezentovať. K tomuto však 
chce pristupovať veľmi citlivo, nakoľko v minulosti sa jednotlivé projekty predschvaľovali zo strany jednotlivých 
vytypovaných žiadateľov. Tento formát si chcú na úrovni kancelárie FNPŠ, projektového manažéra pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ a dočasne povereného riadením kancelárie FNPŠ a podpredsedu SR FNPŠ prejsť, či bude 
spôsob vhodný. Typologicky dávať na úvod niektoré projekty, keď bude mať zasadnutie SR FNPŠ v Bratislave, 
aby prišli žiadatelia odprezentovať projekty ŠINV, aby členovia SR FNPŠ navnímali projektový zámer žiadateľov 
a jednotlivý stav pripravenosti. Osobne je toho názoru, čo aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš už spomínal, ak bude jasno z hľadiska 
priorizácie v rámci ŠINV a predvídateľnosti toho, že to SR FNPŠ chce zaradiť do programu ŠINV, tak presne s tými 
konkrétnymi projektami sa bude pracovať, aby sa zbytočne nestrácal čas s niečím, čo by v budúcnosti mohlo byť 
zamietnuté, a teda vyradené zo „zásobníka ŠINV“. Zároveň uviedol, aby neopomenul člena SR FNPŠ p. Miroslava 
Drába, že veľmi vníma aktivitu v otázke vybudovania Národného paraolympijského centra v Dolnom Kubíne. 
Za posledné tri týždne viedli intenzívne diskusie aj na úrovni MCRaŠ SR a SOŠV, kde videli, že tento projekt by 
mohol naberať reálne kontúry. Závisí to však na určitých rokovaniach, ale chcel vyzdvihnúť, že toto je jeden z tých 
projektov, ktorý by mohol mať potenciál do budúcnosti, a s ktorým by mohol Fond na podporu športu pracovať. 
Samozrejme, sú tam rôzne premenné, ktoré musí žiadateľ optimalizovať vrátane rozpočtového rámca a ďalších 
podmienok. Z uvedeného dôvodu to nie je na dnešnom zasadnutí predložené na schvaľovanie na zaradenie 
do programu ŠINV. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek verí, že do najbližšieho zasadnutia SR FNPŠ sa podarí 
odstrániť všetky premenné, aby vedela SR FNPŠ aj tento proces posunúť ďalej. Zaradenie do programu ŠINV však 
v žiadnom prípade nebude garantovať aj schválenie príspevku. Tam nastane opätovne ďalší postup a minimálne 
si myslí, keď sa zoptimalizujú procesy, budeme sa aj v tejto veci vedieť posunúť ďalej. Následne zhrnul, že 
na najbližšie zasadnutie SR FNPŠ bude predložená metodika, minimálne na prerokovanie a budú o tom viesť 
diskusiu. Na základe spomínaných dotazníkov budú už vedieť ukázať kompletný stav pripravenosti projektov ŠINV 
a plán na tento rok. Ak by v priebehu mesiaca marec 2024 prišlo k navýšeniu prostriedkov pre Fond na podporu 
športu na avizovaných 50 mil. EUR, zasadla by DR FNPŠ a prerokovala by návrh navýšeného rozpočtu. 
Na aprílovom zasadnutí SR FNPŠ by tak mohlo dôjsť k schvaľovaniu nového rozpočtu. Ďalej krátko informoval, že 
aj pri navýšení alokácie na aktuálnu výzvu na podporu športovej infraštruktúry tzv. „Infra 4“, by Fondu na podporu 
športu ostal schodok na ŠINV min. 10 mil. EUR, čo je veľmi pozitívny stav. Ak budú vedieť, ktoré projekty sú 
najpripravenejšie – stanovená priorizácia z hľadiska štátu, SOŠV, tak to budú posúvať vpred, čím sa vyčerpajú 
finančné prostriedky v roku 2024.  
 
O slovo sa prihlásil člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb k doplneniu informácií o spomínanom Národnom paracentre 
v Dolnom Kubíne. Okrem Fondu na podporu športu už je podľa jeho slov do tohto zapojená aj nadácia spoločnosti 
KIA Slovakia, ktorá by mala zakúpiť prvý bezbariérový diaľkový autobus, pretože na Slovensku nie je žiaden. 
Do projektu sa chce zapojiť aj Žilinský samosprávny kraj, s bezbariérovým internátom popri dotknutých 
športoviskách, so 40 alebo 50 ubytovacími kapacitami pre ľudí so zdravotným znevýhodnením. Fond na podporu 
športu by tak financoval výstavbu, modernizáciu a rekonštrukciu športoviska. V Dolnom Kubíne majú svoje centrum 
dva kolektívne športy, a to parahokej a florbal na elektrických vozíkoch, a preto sa aj SPV rozhodol po dlhých 
rokoch (parahokej má centrum v Dolnom Kubíne už 13 rokov), na základe uzatvoreného memoranda so Žilinským 
samosprávnym krajom a nadáciou spoločnosti KIA Slovakia, že Národné paracentrum chcú vytvoriť práve 
v Dolnom Kubíne. Doteraz je stále problém s ubytovaním, keď príde 20 vozičkárov do mesta. Podľa jeho slov 
Slovensko nepotrebuje 10 – 20 paracentier, stačí jedno. Pre upresnenie, aby nevznikla dezinformácia, projekt, 
s ktorým sa uchádzajú o podporu z Fondu na podporu športu ako doplnil projektový manažér pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, je bezbariérový atletický štadión. 
Na uvedené krátko reagoval predseda DR FNPŠ p. Miloš Tomáš a opýtal sa, koľko parašportov by malo byť 
zaradených do tohto športového centra. Člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb odpovedal, že curling, parahokej, atletika, 
resp. všetky zimné a letné športy a vďaka zabezpečeniu ubytovania by sa tam mohli konať aj sústredenia a 
príprava.  
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O slovo požiadal aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a doplnil, že SOŠV a jeho prezident SOŠV p. Anton 
Siekel sa bol pozrieť na projekt priamo na mieste a komunikoval o tomto zámere. Na základe toho zasielal aj 
podporné stanovisko mestu Dolný Kubín v mene SOŠV, ktoré bude, ak ešte nebolo, doručené aj Fondu na podporu 
športu. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/2/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov 
športovej infraštruktúry národného významu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 
 
8. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU 
NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA 
A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY Č. 2020/001  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
projektovému manažérovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, ktorý informoval členov SR FNPŠ, že súčasťou 
podkladov k bodu rokovania sú súhrnné údaje platné k 01.03.2024 v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry č. 2020/001 (ďalej len „výzva č. 2020/001). Aktuálny stav schválených projektov je 
nasledovný: 
 



 19 

 
 

  

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená alokácia 24 113 849,58 € 

Počet schválených projektov 104 

počet vyradených 

projektov 
v hodnote 17 5 565 752,81 € 

počet projektov, 

ktorým bol dodatkom 

znížený príspevok 

v hodnote 43 1 210 723,37 € 

Počet projektov, 

ktorým bol príspevok 

(alebo jeho časť) 

vyplatená zo zdrojov 

ŠINV 

v hodnote 49 4 456 532,28 € 

Celkový počet 

aktívnych projektov 
v hodnote 87 17 337 373,41 € 

uhradené z alokácie 12 874 704,78 € 

nepoužité zdroje z alokácie 12 880 841,12 € 

ROK 2022 

Celková uhradená suma 12 686 751,42 € 

Vratky 0,00 € 

Uhradené z alokácie 12 686 751,42 € 

ROK 2023 

Celková uhradená suma (mimo alokácie) 4 456 532,28 € 

Vratky 77 470,43 € 

Uhradené z alokácie -77 470,43 € 

ROK 2024 

Celková uhradená suma 265 423,79 € 

Ostáva uhradiť v roku 2024 6 136,06 

 

ZOZNAM VYRADENÝCH PROJEKTOV  

Č.p. Prijímateľ Suma Poznámka 

14 Bojnice 878 782,04 € Odstúpenie od zmluvy 

24 Mesto Levoča 56 863,00 € Nesplnenie podmienok výzvy 

32 Trnavský samosprávny kraj 430 855,00 € Nesplnenie podmienok výzvy 

39 Obec Výčapy-Opatovce 614 610,27 € Odstúpenie od zmluvy 

55 Obec Braväcovo 75 840,00 € Odstúpenie od zmluvy 

69 Mesto Lučenec 1 500 000,00 € ŠINV 

86 FLM, s. r. o. 306 420,00 € Dohoda o ukončení zmluvy 

107 TJ Rapid Bratislava 155 000,00 € Späťvzatie žiadosti 

113 Mesto Nitra 62 832,00 € Nesplnenie podmienok výzvy 

118 Mesto Lipany 87 682,66 € Dohoda o ukončení zmluvy 

152 Mesto Svidník 299 000,00 € Odstúpenie od zmluvy 

156 Mesto Hanušovce nad Topľou 93 241,94 € Nesplnenie podmienok výzvy 

161 HK Karpatský Sokol 99 968,00 € Odstúpenie od zmluvy 

169 Mesto Michalovce 51 278,94 € Nesplnenie podmienok výzvy 

184 4allsport 472 500,00 € Dohoda o ukončení zmluvy 

188 Obec Krivany 57 049,96 € Odstúpenie od zmluvy 

199 X-BIONIC SPHERE®  323 829,00 € ŠINV 

17  5 565 752,81 €  
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Ďalej projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga informoval členov SR FNPŠ o projekte, ktorý si 
vyžaduje ich osobitnú pozornosť. 
 
123 – Obec Raslavice (210 840,83 €) 
 
Slova sa však najskôr v tejto veci ujal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a na úvod stručne pre členov SR FNPŠ 
zhrnul doteraz známe skutočnosti o projekte, vrátane genézy prípadu, s tým, že prijímateľ predložil všetky doklady 
vyžadujúce zákonom o fonde a internými predpismi Fondu na podporu športu včas. Avšak následne sa vyskytli 
skutočnosti vyvolávajúce pochybnosti a rozpory o predložených dokumentoch. Ďalej podotkol, že viedol intenzívnu 
diskusiu o tom s ministrom MCRaŠ SR p. Dušanom Keketim, ako aj s Hlavnou kontrolórkou športu p. Marianou 
Dvorščíkovou. Nastavili si, kto bude vykonávať finančnú kontrolu na mieste, reálne tam pôjde na obhliadku 
športoviska, zadokumentovať reálny stav so stavom, ktorý bol predložený v čase predloženia vyúčtovania.  
 
Slova sa následne ujal projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga a doplnil, že vzhľadom 
k medializovaným informáciám zo dňa 10.02.2024 o nezrealizovaných prácach na projekte č. 123 Podpora 
a rozvoj športu v obci Raslavice (Rekonštrukcia existujúcej trávnatej plochy využívanej na šport na futbalové 
ihrisko s umelou trávou, bežeckou dráhou a petangovými ihriskami), ktorý bol finančne ukončený predložením 
záverečnej správy k vyúčtovaniu projektu v zmysle usmernenia k vyúčtovaniu dňa 21.12.2023 a poskytnutím 
poslednej tranže príspevku dňa 19.01.2024, pristúpila kancelária FNPŠ k procesným úkonom vedúcim k vykonaniu 
finančnej kontroly na mieste (ďalej len „FKNM“). Oznámenie o začatí FKNM bolo zaslané prijímateľovi dňa 
20.02.2024 a zároveň bol prijímateľovi oznámený dátum vykonania FKNM zo strany kancelárie FNPŠ, a to dňa 
28.02.2024. 
 
Prijímateľ oznámil kancelárii FNPŠ, že eviduje začatie FKNM, avšak nedisponuje originálmi vyžiadaných 
dokumentov, nakoľko medzičasom začal FKNM predmetného projektu aj inštitút Hlavného kontrolóra športu 
v zmysle zákona č. 440/2015 Z. z. o športe a o zmene a doplnení niektorých zákonov, a to dňa 21.02.2024. 
 
Kancelária FNPŠ následne oznámila prijímateľovi odklad lehôt na vykonanie FKNM, a to do termínu po navrátení 
originálov vyžiadaných dokumentov od Hlavnej kontrolórky športu, o ktorom má prijímateľ povinnosť bezodkladne 
upovedomiť kanceláriu FNPŠ, najneskôr však do 30 dní od doručenia oznámenia. 
 
Po vykonaní FKNM, kancelária FNPŠ vypracuje návrh správy, o ktorom bude predseda správnej rady bezodkladne 
informovaný. 
 
Záverom ešte projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga informoval, že oprávnené obdobie pre čerpanie 
príspevku v rámci historicky prvej infraštruktúrnej výzvy č. 2020/001 bolo ukončené ku dňu 31.12.2023. Všetci 
prijímatelia, ktorí neukončili projekt už skôr, podali záverečnú správu k vyúčtovaniu projektu v súlade s usmernením 
k vyúčtovaniu v termíne do 31.01.2024 riadne a včas. Všetkým prijímateľom, okrem jedného (Obec Veľké Leváre) 
bola poskytnutá posledná tranža príspevku.  

PRÍSPEVKY UHRADENÉ V  MESIACI FEBRUÁR  2024 

 

# Prijímateľ Projekt 
Suma podľa 

zmluvy 
Suma podľa 

dodatku 
Posledná 

tranža 10% 

Dátum úhrady 
poslednej 

tranže 

37 
Obec Kamenná 
Poruba 

Telocvičňa Kamenná Poruba 496 738,74 € 0 € 45 534,59 € 12.2.2024 

103 
Obec Klátova Nová 
Ves 

Rekonštrukcia a prístavba k sociálnym zariadeniam 
OFK 

93 863,43 € 0 € 9 386,34 € 6.2.2024 

148 
Košický 
samosprávny kraj 

Revitalizácia športovísk Gymnázia Pavla Horova 145 075,00 € 141935,16 € 14 193,51 16.2.2024 

175 
ŠPORT – MLÁDEŽ 
PRE BUDÚCNOSŤ 
o.z. 

Centrum úpolových športov 70 000,00 € 0 € 7 000,00 € 22.2.2024 

187 Obec Čierne Telocvičňa pri Základnej škole Čierne ústredie 625 000,00 € 613 526,84 € 59 486,84 € 12.2.2024 

    CELKOM 135 601,28 €  
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Po formálnom ukončení vyúčtovania (správa z administratívnej finančnej kontroly) posledného otvoreného projektu 
v rámci výzvy, spracuje kancelária FNPŠ Záverečnú správu k výzve, v ktorej spracuje a zhodnotí základné 
štatistické údaje a praktické implikácie pre nastavenie výziev v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ v budúcnosti. 

 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 

 

Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/2/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave a finančnej 
kontrole projektu „Podpora a rozvoj športu v obci Raslavice“ predloženého na základe žiadosti č. 123 (obec 
Raslavice) v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 

 
9. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU 
NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A 
MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov 
SR FNPŠ o aktuálnom stave, že súčasťou priečinka sú súhrnné údaje za rok 2023 a mesiac január 2024 projektov 
podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 (ďalej len „výzva 
č. 2021/004“).  
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ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená alokácia 31 758 689,54 € 

Počet schválených projektov 90 

Počet vyradených 

projektov 
v hodnote 6 2 440 170,00 € 

Počet projektov, 

ktorým bol ponížený 

príspevok na základe 

ukončenia VO/VOS 

v hodnote 31 1 944 121,49 € 

Počet projektov, 

ktorým bol dodatkom 

znížený príspevok 

v hodnote 10 45 205,27 € 

Počet projektov 

zaradených do ŠINV 
v hodnote 2 2 388 786,80 € 

Počet projektov, 

ktorým bol príspevok 

(alebo jeho časť) 

vyplatená zo zdrojov 

ŠINV 

v hodnote 39 2 427 821,76 € 

Celkový počet 

aktívnych projektov 
v hodnote 84 27 218 630,04 € 

uhradené z alokácie 17 467 011,65 € 

ostáva uhradiť z alokácie 4 935 009,83 € 

nepoužité zdroje z alokácie 9 246 105,32 € 

ROK 2022 

Celková uhradená suma 16 178 849,08 € 

Vratky 0,00 € 

Bilancia 16 178 849,08 € 

ROK 2023 

Celková uhradená suma 4 483 268,86 € 

Vratky 1 044 680,66 € 

Bilancia 3 438 588,20 € 

ROK 2024 

Celková uhradená suma 279 115,65 € 

Vratka 1 719,52 € 

Bilancia 277 396,13 € 

 

ZOZNAM VYRADENÝCH PROJEKTOV  

Č.p. Prijímateľ Suma Poznámka 

4 Obec Rovinka 400 000,00 € Nesplnenie podmienok výzvy 

84 Mesto Zlaté Moravce 127 616,00 € Odstúpenie od zmluvy 

70 CZT Ružomberok, s. r. o. 1 239 053,00 € Odstúpenie od zmluvy 

112 Mesto Sládkovičovo 272 799,00 € Odstúpenie od zmluvy 

148 Mesto Poltár 304 543,00 € Odstúpenie od zmluvy 

179 Lezecká stena, s. r. o. 96 159,00 € Nesplnenie podmienok výzvy 

6  2 440 170,00 €  

 

ZOZNAM PROJEKTOV, KTORÉ NEMAJÚ PODPÍSANÚ ZMLUVU O  PRÍSPEVKU  

Č.p. Prijímteľ Projekt Suma 

35 Mesto Brezno Rekonštrukcia krytej plavárne 1 250 000,00 € 

59 Mesto Turzovka Výstavba športovej haly 1 250 000,00 € 

2   2 500 000,00 € 

 



 23 

Pri uvedených projektoch, ktoré nemajú podpísanú zmluvu o príspevku, sa koordinátorka procesov a projektová 

manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková bližšie pristavila a informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom 

stave.  

 

Prijímateľ č. 59 Mesto Turzovka 

V tomto prípade uviedla, že opakovane sa pokúšali skontaktovať s prijímateľom mesto Turzovka, a teda aj 

dohľadať termín ukončenia tohto projektu, nakoľko ide o veľký projekt a oprávnené obdobie v rámci tejto výzvy 

č. 2021/004 je ustanovený návrhom zmluvy o príspevku do 31.10.2024. Projektové oddelenie prijímateľa ich 

odkázalo priamo na pána primátora, pretože projektu sa venuje priamo on. Deklaroval, že termíny stanovené 

vo výzve č. 2021/004 dodrží. Podľa posledných informácií ukončili verejné obstarávanie na projekt a očakávame 

doplňujúce údaje v priebehu nasledujúcich dní. Na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ predložia aktualizované 

informácie a budú členov SR FNPŠ informovať.  

 

Prijímateľ č. 35 Mesto Brezno  

Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková v tomto prípade uviedla, 

že prijímateľ mesto Brezno predložil žiadosť o zmenu projektu a rozpočtu, ktorej obsah nebol zo strany kancelárie 

FNPŠ akceptovaný. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek do toho vstúpil a krátko informoval, že absolvoval veľmi 

korektné stretnutie s primátorom mesta Brezno p. Tomášom Abelom, kde prediskutovali tento projekt a rozmenili 

na drobné. Porozumel ich zámeru, ktorý je však veľmi ťažko uskutočniteľný v kontexte, čo zamýšľajú. Predseda 

SR FNPŠ p. Lukáš Pitek garantoval prijímateľovi, že pokiaľ predložia všetko, čo im kancelária FNPŠ napísala, tak 

by bol rád, keby sa takému zmenovému konaniu na najbližšie zasadnutí SR FNPŠ venovali. Síce prídu o významnú 

čiastku z príspevku v prípade tejto zmeny, ale časť projektu bude zachovaná. Po dohode prijímateľ by mal upraviť 

svoju žiadosť v súlade s postupmi kancelárie FNPŠ. O vývoji tohto projektu bude SR FNPŠ priebežne informovaná 

s predpokladom rozhodovania o žiadosti na najbližšom riadnom zasadnutí SR FNPŠ. Na doplnenie koordinátorka 

procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková uviedla, že mesto Brezno sa prihlásilo 

s druhou časťou projektu do najnovšej výzvy na podporu športovej infraštruktúra tzv. „Infra 4“.  

 

Člen SR FNPŠ p. Jozef Božik sa prihlásil do rozpravy k téme maximálnej výšky príspevku v súvislosti s rozdelením 

projektu na dve - tri časti a s každou sa prihlásiť zvlášť. Za neho by malo byť uzrozumené na úrovni SR FNPŠ, že 

každý môže dostať na jeden projekt určitý objem finančných prostriedkov a potom musí hľadať fundraising, či 

od športového zväzu, rezortu, sponzora, či zo zbierky. Bol by rád, keby sa zjednotili pravidlá a bolo by jasné, že 

jeden žiadateľ – jeden projekt - jeden objem finančných prostriedkov. Rád by vedel, či je vôľa sa o tom rokovať, 

ako aj v prípade 2 mil. EUR ako strop na celý projekt je ochotný akceptovať a či toto vieme nastaviť, aby sa 

eliminovali tlaky od menších miest na väčšie projekty. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek reagoval a doplnil, že 

v rámci jednej výzvy je možné podporiť jeden projekt a aktuálne vo výške max. 1,1 mil. EUR. Rozumie 

pri rekonštrukcii, či výstavbe, že sa projekt môže rozdeliť do etáp. Ide o formu, identifikovať si to v rámci 

predpokladanej hodnoty zákazky, že v prvej etape vybudujem telocvičňu, v druhej športovú halu, čo je ale 

identifikované ako nejaká etapa toho projektu. V prípade, že žiadateľ ide so všetkým naraz, dostane jeden 

príspevok a zvyšok dofinancuje sám z vlastných zdrojov, čím získa viac bodov. Pri optimalizácii žiadateľa, keď 

pôjde s každou etapou zvlášť, ide do rizika, že získa menší počet bodov za mieru spolufinancovania projektu.  

 

O slovo požiadal aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 

p. Radoslav Jenčuš a doplnil, že aktuálne posledná tzv. „Infra 4“ výzva prebieha. V lete 2024 sa započnú prípravy 

ďalšej – novej výzvy na podporu športovej infraštruktúry. Ak SR FNPŠ uzná za vhodné a explicitne sa uvedie, že 

projekt, ktorý už bol podporený v nejakej fáze, už nemôže byť podporený, môžeme k tomu pristúpiť, je to 

na diskusiu. Do tej doby poskytnú SR FNPŠ analýzy jednotlivých výziev, ktoré majú, kto koľko dostal v akom 
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objeme, čo sa opakuje a čo nie, zanalyzujú žiadateľov aj podporených, a ak sa na základe toho SR FNPŠ na tom 

zhodne, bude to ako podmienka výzvy.  

Člen SR FNPŠ p. Jozef Božik sa opäť zapojil s tým, že v tomto prišiel „do rozbehnutého vlaku“, a teda sa skúsia 

na túto vec zamerať, aby vedel aj názor ostatných členov SR FNPŠ zodpovedných za šport vo svojich športových 

zväzoch alebo SOŠV, aby keď sa ho opýtajú potenciálni žiadatelia o radu, čo robiť v danom prípade, bude pôsobiť 

ako informačný servis pre kolegov v rámci Rady ZMOS. Následne by nerád vstupoval do procesu, keď vznikne 

precedens pri rozdelení projektu a získaní tým väčšieho objemu finančných prostriedkov, že jeden žiadateľ mohol 

a druhý naopak nie. V danom prípade je zástancom rovnosti šancí. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek zareagoval 

a uviedol, že teraz je výzva na podporu športovej infraštruktúry rozbehnutá a aktuálne prebieha formálna kontrola. 

Dňa 19.03.2024 sa uskutoční prvé informatívne zasadnutie odbornej komisie „Športová infraštruktúra“, čiže meniť 

podmienky v tejto fáze je nereálne a bolo by to v rozpore s právnym poriadkom. Vie si však predstaviť to, čo 

odznelo, že budú členovia SR FNPŠ do budúcna o tejto veci diskutovať. Najlepšie už skôr začať rokovania 

o podmienkach výzvy, ktorá sa bude nastavovať v jesennom období v rámci športovej infraštruktúry. Ak však bude 

iná typológia výziev, tak predvídateľnosť, ktorá by mala nastať, je v pôsobnosti SR FNPŠ, aby identifikovali kritériá, 

mieru spolufinancovania, maximálnu výšku príspevku atď.. V danom čase vznikne priestor pre každého člena SR 

FNPŠ, aby adresovali svoje pripomienky a návrhy na úpravu a vylepšenie výzvy. Tak to bude možné zoptimalizovať 

aby to bolo výhodné aj pre samosprávu, pre športové hnutie a všetky zainteresované subjekty.  

 

O slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a doplnil, že nejakým spôsobom túto situáciu už 

vnímajú, a to v kontexte ŠINV. Následne je všeobecné vnímanie, že Fond na podporu športu podporuje ŠINV a tí 

žiadatelia, ktorí sa aj z týchto dôvodov nevmestia do limitu, ktorý všeobecná výzva ponúka, tak potom nám 

podávajú žiadosti ako projekty ŠINV. Za neho, si treba povedať, že ak sa zhodnú, že ŠINV sú len top významné 

projekty športovej infraštruktúry, tak potom by stálo za zváženie vytvoriť kategóriu podpory medzi všeobecnou 

infraštruktúrou a ŠINV, aby takéto projekty mohli podporiť v inom režime, napríklad z dôvodov regionálneho 

významu a podobne, ale to je ešte len otvorená téma.  

 

O slovo požiadal aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 

p. Radoslav Jenčuš a zhrnul, že za 3 výzvy na podporu športovej infraštruktúry sa to nestalo a v poslednej tzv. „Infra 

4“ výzve sú identifikované 2 projekty, ktoré boli takto už podporené. Musia sa členovia SR FNPŠ zhodnúť, či Fond 

na podporu športu chce alebo nechce, že jeden areál sa rovná jedna žiadosť. Doteraz sa to nestalo, teraz to 

nastane prvýkrát.  

 

Opäť sa o slovo prihlásil člen SR FNPŠ p. Jozef Božik a požiadal, ak sa blížia k vzniku určitého precedensu, aby 

ho vyriešili ihneď alebo ho nebudú riešiť, ak dvaja dostanú takýmto spôsobom príspevky, tak má právo aj tretí aj 

štvrtý. V opačnom prípade by sme boli diskriminační voči ostatným žiadateľom. Ak je toto cesta, po ktorej sa môže 

ísť v prípadoch, ktoré majú vysokú hodnotu, treba nájsť správny model. Ak to raz odsúhlasia členovia SR FNPŠ, 

potom to už nemeňme a nechajme to tak, že má právo každý, a keď nie, zastavme to teraz. Projektový manažér 

pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš reagoval a doplnil, 

že Fond na podporu športu vždy dodržiava pravidlá určené aktuálnou výzvou a z predchádzajúcej výzvy 

do nadchádzajúcej výzvy upravujú podmienky, pričom ako príklad uviedol jazdecký šport, ktorý bol po dvoch 

infraštruktúrnych výzvach vyradený. Sú prípady, kedy SR FNPŠ reagovala z výzvy na výzvu úpravou určitých 

podmienok, ale je to na širokú diskusiu na úrovni SR FNPŠ ako sa rozhodne.  
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Na záver koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková už len 
upozornila všetkých prítomných, že oprávnené obdobie pre čerpanie príspevku v rámci druhej infraštruktúrnej 
výzvy č. 2021/004 končí ku dňu 31.12.2024. Prijímatelia majú na základe ustanovenia zmluvy o príspevku 
povinnosť predložiť záverečnú správu projektu prostredníctvom systému fnps.egrant.sk do 31.10.2024. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/2/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

10. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ŽIADOSTI O VYDANIE 
SÚHLASU SO ZVERENÍM PROJEKTU DO SPRÁVY C) SCHVAĽOVANIE ŽIADOSTI O NAVÝŠENIE 
SCHVÁLENÉHO PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU PREDLOŽENEJ PRIJÍMATEĽOM 
D) SCHVAĽOVANIE ZMIEN V PROJEKTE NA ZÁKLADE ŽIADOSTI PRIJÍMATEĽA 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi materiálu 
k tomuto bodu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá 
informovala prítomných členov SR FNPŠ, že súčasťou priečinka sú súhrnné údaje za rok 2023 a mesiac február 
2024 projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

ÚHRADY ZA MESIACE JANUÁR A FEBRUÁR  2024 

# Prijímateľ Projekt Suma Uhradené 

37 STU v Bratislave Rekonštrukcia bazénovej haly na MTF STU 
v Trnave 

234 130,89 EUR 16.1.2024 

51 TK Žilina Výmena povrchu tenisového kurtu 14 398,84 EUR 12.2.2024 

111 CASSOVIA SPORT s.r.o. Prestrešenie tenisových kurtov 21 500,00 EUR 29.1.2024 

117 Mesto Žilina Multifunkčné ihrisko pri ZŠ Brodno 9 085,92 EUR 6.2.2024 

4   279 115,65 EUR  
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športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 (ďalej len 
„výzva č. 2022/002“) vrátane žiadostí prijímateľov a projektov, ktoré si vyžadujú osobitnú pozornosť RS FNPŠ: 
 

 

 
 
Ďalej sa koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková pristavila 
pri projektoch, ktoré si vyžadujú osobitnú pozornosť SR FNPŠ. 
 
109 – Free ride club  
Názov projektu: Rekonštrukcia a modernizácia objektu – Moderný multifunkčný športový areál pre rozvoj 
horolezectva, boulderingu a parkouringu.  
Hodnota projektu: 712 856,00 €  
Výška príspevku: 355 000,00 €  
 
V rámci kontroly podmienok pred podpisom zmluvy projektové oddelenie skontrolovalo predložené doklady 
a zistilo, že parkourova časť projektu vo výške 286 745,00 € obsahuje prvky, ktoré sú uvedené ako herné prvky 
(tobogán, lanové prvky, 3D bludisko a pod.).  Po prerokovaní tejto situácie s predsedom SR FNPŠ a kanceláriou 
FNPŠ sa dospelo k záveru, že projektové oddelenie žiadateľa kontaktovalo so žiadosťou o doplnenie potvrdenia 
NŠZ, že parkourová zostava spĺňa podmienky a všetky potrebné štandardy. Dňa 9.2.2024 bolo projektovému 
oddeleniu doručené podporné stanovisko SGF, v ktorom federácia prehlásila, že športovisko bude spĺňať potrebné 
štandardy. Na základe tohto bol prijímateľovi doručený návrh zmluvy a aktuálne už je zmluva aj účinná. 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená maximálna alokácia 33 417 724,42 € 

Počet schválených projektov 85 

AKTUÁLNA VÝŠKA ZAZMLUVNENÝCH 

PROSTRIEDKOV 
28 313 461,17 € 

OSTÁVA ZAZMLUVNIŤ 3 382 140,00 € 

CELKOM 31 695 601,17 € 

Počet vyradených 

projektov 
v hodnote 0 0,00 € 

Počet projektov, 

ktorým bol príspevok 

(alebo jeho časť) 

vyplatená zo zdrojov 

ŠINV 

v hodnote 7 2 723 597,44 € 

Celkový počet 

aktívnych projektov 
v hodnote 85 31 695 601,17 € 

uhradené z alokácie 19 739 803,01 € 

nepoužité zdroje z alokácie 4 445 720,69 € 

ROK 2023 

Celková uhradená suma 21 516 431,49 € 

Vratky 0,00 € 

Bilancia 21 516 431,49 € 

ROK 2024 

Celková uhradená suma 946 968,96 € 

Ostáva uhradiť 9 232 200,72 € 

 

ZOZNAM PROJEKTOV, KTORÉ NEMAJÚ PODPÍSANÚ ZMLUVU O  PRÍSPEVKU  

Č.p. Prijímteľ Projekt Suma 

33 Obec Lehota pod Vtáčnikom Atletická dráha pri ZŠ 137 682,00 € 

53 TK Kúpele Piešťany Obnova povrchu na tenisových kurtoch 152 734,00 € 

61 TJ Sokol Ilava Rekonštrukcia tenisovej haly 536 724,00 € 

96 Obec Blatné Výstavba telocvične pri ZŠ 1 100 000,00 € 

109 Free Ride Club Rekonštrukcia parkourovej infraštruktúry 355 000,00 € 

177 Hlavné mesto SR - Bratislava Výstavba športovej haly 1 100 000,00 € 

6   3 382 140,00 € 
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73 - Spoločenstvo detí a mládeže (SDM) Domino 
Názov projektu: Výstavba a modernizácia športovej infraštruktúry SDM Domino 
Hodnota projektu: 1 668 134,26 €  
Výška príspevku: 970 687,32 €  
 
Dňa 12.2.2024 bola kancelárii FNPŠ doručená žiadosť o úpravu príspevku, ktorá je súčasťou priečinka 
k nahliadnutiu. Predmetom žiadosti je navýšenie príspevku z dôvodu navýšenia rozsahu prác na projekte. 
Kancelária FNPŠ považuje práce naviac pri všetkých projektoch za neoprávnené výdavky a z tohto dôvodu 
odporúča SR FNPŠ postupovať rovnako ako v minulosti a žiadosť nechváliť pre vyčerpanie alokácie pre výzvu č. 
2022/002. 
 
81 - Mesto Revúca 
Názov projektu: Obnova športoviska, vytvorenie šatní a hygienických zariadení v školskom areáli v meste Revúca 
Hodnota projektu: 153 075,73 €  
Výška príspevku: 107 153,00 €  
 
Dňa 2.2.2024 bola kancelárii FNPŠ doručená žiadosť o zverenie infraštruktúry do správy príspevkovej organizácie, 
ktorú mesto zriadilo od 1.1.2024. Nakoľko kancelária FNPŠ v minulosti riešila obdobné prípady (obec Šintava - 
infra 1), kancelária FNPŠ nemá výhrady voči žiadosti, avšak zverenie predmetnej infraštruktúry do správy 
príspevkovej organizácie Technické služby mesta Revúca bude možné až po finančnom ukončení projektu, teda 
po 31.12.2025. 
 
57 – PM PLUS s.r.o. 
Názov projektu: Obnova hracej plochy, osvetlenia a strešných vrstiev – BASELINE aréna 
Hodnota projektu: 156 071,00 €  
Výška príspevku: 78 035,50 €  
 
Dňa 6.3.2024 bola do kancelárie FNPŠ doručená žiadosť o zmenu spôsobu spolufinancovania projektu (príloha 
v priečinku). V žiadosti prijímateľ upresňuje pôvod vlastných zdrojov spolufinancovania projektu, ktoré boli na účet 
prijímateľa poukázané počas realizácie projektu, a ktoré sú v nesúlade s preukázaním zabezpečeného 
spolufinancovania v žiadosti. 
 
Po preskúmaní predložených dokladov, má kancelária FNPŠ za to, že postup prijímateľa pri zabezpečovaní 
vlastných zdrojov spolufinancovania nie je v rozpore s podmienkami výzvy, zmluvy o príspevku a usmernenia 
k vyúčtovaniu, a preto nemá voči žiadosti prijímateľa výhrady. 
 
 
Následne sa slova ujal projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga, aby informoval o poslednom projekte, 
ktorý si vyžadoval osobitnú pozornosť SR FNPŠ: 
 
60 – Obec Častkovce 
Názov projektu: Futbalové ihrisko s umelou trávou 
Hodnota projektu: 740 215,87 € 
Výška príspevku: 370 115,00 € 
 
Prijímateľ pri podaní záverečnej správy projektu nepreukázal vynaloženie povinného spolufinancovania vo výške 
197 684,69 €. Predložená dohoda o vyúčtovaní diela so zhotoviteľom nie je akceptovateľné ako preukázanie 
vynaloženia povinného spolufinancovania. Na výzvu na doplnenie relevantného dokladu prijímateľ uviedol, že iným 
dokladom nedisponuje. Zároveň ani žiadosť o zmenu spolufinancovania nepredložil. V záverečnej správe predložil 
dodatky k zmluve o dielo, ktoré boli podpísané v čase pred podaním žiadosti, avšak v žiadosti ich prijímateľ 
neuviedol. V dodatku č. 1 k zmluve o dielo zhotoviteľ prijal podmienky, za ktorých uskutoční projekt aj v prípade, 
že objednávateľ nebude schopný finančne zabezpečiť celú vysúťaženú sumu diela, čím príjme stratu. Týmto sa 
de facto znížila cena diela.  
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Na základe horeuvedených informácií kancelária FNPŠ odporúča znížiť výšku oprávnených výdavkov na projekt 
o nepreukázanú sumu 197 684,69 € a znížiť schválený príspevok alikvotne k požadovanému podielu 
spolufinancovania prijímateľa v žiadosti nasledovne: 
 
Hodnota projektu: 740 215,87 € 
Výška oprávnených výdavkov: 542 531,18 € 
Výška neoprávnených výdavkov: 197 684,69 € 
Výška príspevku: 271 265,59 € (50% z oprávnených výdavkov) 
 
Vzhľadom k tomu, že prijímateľovi už bola poukázaná prvá platba príspevku v hodnote 296 080,70 €, kancelária 
FNPŠ vyzve prijímateľa na vrátenie časti poskytnutého príspevku v hodnote 24 815,11 € a druhú platbu už nebude 
poukazovať. 
 
Slovo dostal právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian, ktorý informoval, že súčasťou podkladov k tomuto bodu 
programmu zasadnutia, je aj analýza právneho oddelenia kancelárie FNPŠ vo veci žiadosti č. 60 (obec Častkovce). 
Na predchádzajúce zasadnutie SR FNPŠ bol predložený a spracovaný skutkový stav a po osobnom stretnutí 
so žiadateľom dňa 25.01.2024, bol doplnený podklad so záverom, že nie je možné akceptovať predložený návrh 
prijímateľa formou dohody o urovnaní ako podklad na preukázanie spolufinancovania zo strany žiadateľa 
po obsahovej stránke, nakoľko nebolo možné preukázať finančnú transakciu poskytnutia finančných prostriedkov 
zo súkromných zdrojov zhotoviteľa pre žiadateľa v rámci spolufinancovania. Rovnako ide o právny úkon, ktorý sa 
uskutočnil ex post po procese hodnotenia a schválenia predloženého projektu, až na základe vlastných zistení 
kancelárie FNPŠ pri predloženom vyúčtovaní. Zároveň poukázal, že oproti predchádzajúcim obdobným prípadom 
zmien v spolufinancovaní po schválení príspevku na projekt, kedy SR FNPŠ po predložení žiadosti o zmenu 
spolufinancovania pristúpila/nepristúpila k rozhodnutiu o zmene spolufinancovania na základe 
odporúčania/neodporúčania kancelárie FNPŠ formou prijatia uznesenia. V danom prípade sa kancelária FNPŠ 
o spornom prípade nepreukázania deklarovanej výšky spolufinancovania v žiadosti dozvedela z vlastnej kontrolnej 
činnosti predložených podkladov k vyúčtovaniu príspevku na projekt, ktorú doručil žiadateľ a nie na základe žiadosti 
o zmenu spolufinancovania zo strany žiadateľa alebo poskytnutia informácie Fondu na podporu športu 
o zamýšľanej zmene na spolufinancovanie v zmysle zmluvy o príspevku na projekt. Na základe uvedeného navrhli 
v tomto prípade ponížiť oprávnené výdavky na projekt vo vzťahu k dotknutej spornej sume vo výške 197.684,69 
EUR, a teda k tomu adekvátne ponížiť výšku príspevku na projekt schváleného v rámci výzvy č. 2022/002 v zmysle 
deklarovanej miery spolufinancovania zo strany žiadateľa. Uvedené odporúčanie predložila kancelária FNPŠ 
na vedomie členom SR FNPŠ a je už na členoch najvyššieho orgánu ako sa rozhodnú pristúpiť k tejto veci. Zobrať 
na vedomie informáciu o projekte alebo prijať uznesenie vo forme konvalidácie návrhu kancelárie FNPŠ. Predseda 
SR FNPŠ p. Lukáš Pitek zo svojej pozície vyzval prítomných členov SR FNPŠ, či majú voči prednesenej informácii 
k projektu v obci Častkovce nejakú námietku alebo kolegovia z kancelárie FNPŠ pripravia podklady na rozhodnutie 
na najbližšie zasadnutie SR FNPŠ. Medzi členmi SR FNPŠ prebehla krátka diskusia o postupe v tejto veci. V rámci 
diskusie predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek zhrnul členom SR FNPŠ všetky skutočnosti prípadu od poníženia ceny 
diela cez dohodu, bez akéhokoľvek oznámenia/žiadosti o zmenu, až po záver, že navrhované riešenie je 
najvhodnejším kompromisným riešením. Spomenul aj ako prebiehalo stretnutie so starostom obce Častkovce 
p. Dušanom Bublavým, avšak ako aj kolegovia z právneho oddelenia kancelárie FNPŠ uviedli, absentuje tam 
existencia finančnej transakcie.  
 
O slovo požiadal aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a doplnil, že to poníženie diela deklarovali tak, že sa 
dohodli s dodávateľom – zhotoviteľom diela. Dielo bolo v pôvodnej sume uvedenej v žiadosti, avšak o dotknutú 
sumu to zhotoviteľ následne ponížil, a to bol jeho vklad.  
 
Opätovne viedli členovia SR FNPŠ o tom diskusiu, na čo predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek uviedol, že počkajú si 
na záverečné rozhodnutie, a preto ak sa na úrovni SR FNPŠ zhodnú, že takýto návrh je pre členov SR FNPŠ 
akceptovateľný, on tým pádom bude mať neformálny mandát to odkomunikovať, aj keď to nie sú príjemné správy 
a zástupcov obce, resp. zhotoviteľa osobne pozná z prostredia futbalu, ale na to sme tu, aby sme spolu 
komunikovali. 
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Záverom už len koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková 
informovala prítomných, že oprávnené obdobie pre čerpanie príspevku v rámci infraštruktúrnej výzvy č. 2022/002 
bude ukončené ku dňu 31.12.2025. Prijímatelia majú na základe ustanovenia zmluvy o príspevku povinnosť 
predložiť záverečnú správu projektu do systému fnps.egrant do 31.01.2026. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda  SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o tejto ďalšej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/2/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o stave vyúčtovania príspevku 
na projekt „Futbalové ihrisko s umelou trávou“ predloženého na základe žiadosti č. 60 (obec Častkovce) 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o vydanie súhlasu so zverením projektu 
do správy v rámci žiadosti č. 81 (Mesto Revúca) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
5. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu spôsobu 
spolufinancovania v rámci žiadosti č. 57 (PM PLUS s.r.o.) predloženej v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní:11 
 
Za:11 
 
Proti: 0 
  
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
V rámci tohto bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal žiadosti o navýšenie schváleného príspevku na projekt podpory 
športu v prípade žiadosti č. 73 (Spoločenstvo detí a mládeže Domino), bol prednesený potenciálny konflikt 

ÚHRADY ZA MESIAC JANUÁR A FEBRUÁR 2024 

# Prijímateľ Suma Dátum poskytnutia 

69 DAC Academy, a.s. 150 160,00 EUR 17.1.2024 

138 Prešovský samosprávny kraj 796 808,96 EUR 17.1.2024 

    

    

 



 30 

záujmov, a to v prípade člena SR FNPŠ p. Jozefa Krnáča, ktorý bol vylúčený z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 
1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k bodu č. 4 návrhu uznesenia v rámci tohto bodu programu zo strany členov 
SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/2/2024 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o navýšenie schváleného 
príspevku na projekt podpory športu v prípade žiadosti č. 73 (Spoločenstvo detí a mládeže Domino) 
predloženú v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 
a rozhodla, že žiadosť neschvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní:10 
 
Za:10 
 
Proti: 0 
  
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Konflikt záujmov podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde: 1 (Krnáč) 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
11. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU V RÁMCI PROGRAMU 
„VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2023/001 
A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE PREDLOŽENÝCH ŽIADOSTÍ A PRIPRAVENOSTI KANCELÁRIE 
FNPŠ NA FORMÁLNU KONTROLU B) INFORMOVANIE O AKTUÁLNOM STAVE ODBORNEJ KOMISIE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne odovzdal slovo prvému zo spracovateľov 
materiálu k tomuto bodu, a to opäť koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii 
Ondrejčákovej, ktorá informovala prítomných členov SR FNPŠ o aktuálnom stave výzvy č. 2023/001.  
 
Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková uviedla, že dňa 
29.02.2024 bola ukončená lehota na podávanie žiadostí cez systém fnps.egrant.sk. Celkovo bolo podaných 225 
žiadostí v objeme 79,1 mil. EUR. Aktuálne kancelária FNPŠ pristúpila k formálnej kontrole žiadostí. Následne 
s novými kolegami budú posudzovať žiadosti po odbornej stránke, čo sa týka stavebných častí. Dňa 19.03.2024 je 
naplánované prvé zasadnutie odbornej komisie „Športová infraštruktúra“. Následne odprezentovala detailné 
informácie k predloženým žiadostiam.  
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Slova sa ujal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi, ktorý je zároveň predsedom odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ a zhrnul, že proces beží, aby sme naplnili tie ciele, ktoré máme. Spoločne sa stretnú s členmi 
odbornej komisie „Športová infraštruktúra“, uzavrú sa s nimi dohody o vykonaní práce a následne sa nabehne 
na systém hodnotenia v zmysle schválených zásad hodnotenia. Zároveň sa veľmi pekne poďakoval kancelárii 
FNPŠ, že napĺňa všetky kroky. Ide to profesionálnym spôsobom. Teší ho enormný záujem žiadateľov o príspevok, 
čo je pozitívne vo vzťahu k Fondu na podporu športu, pretože ako inštitúcia je už zabehnutá, predvídateľná a treba 
si tiež uvedomiť, že každý žiadateľ musí vynaložiť veľkú snahu, aby dokázal žiadosť o príspevok pripraviť 
so všetkými náležitosťami.  
 
O slovo požiadala opäť koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková 
zároveň ešte doplnila, že bolo rekordne najviac žiadostí s najväčším finančným objemom.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a požiadal prítomných členov SR FNPŠ o intenzívne vnímanie 
aktuálneho stavu. Alokácia finančných prostriedkov na výzvu č. 2023/001 je 17 mil. EUR a k tomu požiadavka na 
celkovú sumu 79 mil. EUR v rámci predložených žiadostí, čo môže byť cca 20 žiadostí, a teda okolo 10 % celkových 
žiadostí, čo pohltia veľké projekty a neostane na tie menšie. Uviedol, že urobí všetko preto, aby Fond na podporu 
športu nadobudol spomínaných 50 mil. EUR čo najskôr a bude o tom intenzívne rokovať so zástupcami MCRaŠ 
SR.  
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Následne o slovo požiadal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a doplnil krátky prehľad 
 

PREHĽAD VÝZIEV NA PODPORU ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY 

Výzva č. 2020/001 (INFRA 1) 206 žiadostí podaných v požadovanej výške 44,8 mil. EUR,   
z toho 173 žiadostí prešlo kontrolou a z nich 104 dostalo príspevok 

Výzva č. 2021/004 (INFRA 2) 179 žiadostí podaných v požadovanej výške 53,9 mil. EUR;  
z toho 149 žiadostí prešlo kontrolou a z nich 90 dostalo príspevok; 

Výzva č. 2022/002 (INFRA 3) 199 žiadostí podaných v požadovanej výške 67,9 mil. EUR,   
z toho 170 žiadostí prešlo kontrolou a z nich 85 dostalo príspevok  

Výzva č. 2023/001 (INFRA 4) 225 žiadostí podaných v požadovanej výške 79,1 mil. EUR   
z toho odhad môže byť, že 180 môže prejsť kontrolou a z nich 25 môže 
dostať príspevok (pretože tie najdrahšie budú najvyššie väčšinou) 

 

Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 

 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 11/2/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave predložených 

žiadostí a pripravenosti kancelárie FNPŠ na formálnu kontrolu žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001.  

 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave odbornej 

komisie „Športová infraštruktúra“ na posudzovanie a hodnotenie predložených žiadostí v rámci výzvy 

na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001.  

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
12. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a vyzval členov SR FNPŠ, ak majú nejaké podnety 
na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich spoločne diskutovať.  
 
Vzhľadom na to, že žiaden z členov SR FNPŠ nevyužil túto možnosť, sám predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek sa 
vyjadril smerom k vypustenému bodu týkajúceho sa Štatútu FNPŠ. V kontexte tohto len uviedol, že obdobia medzi 
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jednotlivými zasadnutiami SR FNPŠ sú na to, aby si vzájomne prediskutovali a odkomunikovali všetky veci. 
Z uvedeného dôvodu aj do budúcna, ak budú mať členovia SR FNPŠ akékoľvek otázky alebo podnety, majú 
na neho kontakt a vie sa s každým samostatne stretnúť a intenzívne môžu komunikovať. Samozrejme iný prípad 
sú nepredvídateľné okolnosti, ktoré môžu nastať, to rešpektuje, avšak bol by rád, aby 7 dní pred zasadnutím SR 
FNPŠ mali už komplet pripravené a odkomunikované materiály na zasadnutie s tým, čo ide SR FNPŠ schvaľovať 
bez návrhu na úpravu alebo zmenu. Na záver opäť dodal, že je pripravený maximálne s každým diskutovať. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/2/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

 

Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 

za konštruktívny prístup a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ a všetkým zaželal pekný zvyšok 

dňa.  

 

 

 

Lukáš Pitek      Silvia Ondrejčáková 
predseda správnej rady FNPŠ overovateľka, koordinátorka procesov a projektová 

manažérka kancelárie FNPŠ 

 

 

 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 14. marca 2024:  

 

Uznesenie č. 1/2/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 

správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 2/2/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 3/2/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase 

medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 4/2/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 

na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 5/2/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie stanovisko dozornej rady Fondu na podporu športu 

prijaté uznesením č. 3/1/2024 DR FNPŠ k predloženému návrhu rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2024. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje na návrh predsedu správnej rady Fondu na podporu športu 

rozpočet Fondu na podporu športu na rok 2024. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 
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Uznesenie č. 6/2/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov významných 

súťaží organizovaných na území Slovenskej republiky v rokoch 2024 a 2025. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu 

a) konštatujte, že v zmysle § 21 zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu v znení neskorších 

predpisov, po schválení poskytnutia príspevku na projekt podpory významných súťaží a to Svetový pohár 

v zjazdovom lyžovaní žien uskutočnený v dňoch 20.-21.01.2024 v Jasnej a Majstrovstvá Európy vo futbale 

pre hráčov do 21 rokov v roku 2025, je možné projekt podpory významnej súťaže Majstrovstvá Európy 

v atletike U18 podporiť príspevkom v maximálnej výške 484.000 EUR,  

b) poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu športu, aby so Slovenským atletickým zväzom ako 

žiadateľom o príspevok na projekt podpory významnej súťaže Majstrovstvá Európy v atletike U18 a všetkými 

zainteresovanými subjektami pokračoval v rokovaniach možnosti realizácie projektu podpory významnej 

súťaže Majstrovstvá Európy v atletike U18 a 

c) v prípade navýšenia finančného príspevku Fondu na podporu športu Ministerstvom cestovného ruchu a 

športu Slovenskej republiky bude rokovať o možnosti dofinancovania projektu podpory významnej súťaže 

Majstrovstvá Európy v atletike U18 o finančný príspevok vo výške odporučenej Ministerstvom cestovného 

ruchu a športu Slovenskej republiky. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 7/2/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov športovej 

infraštruktúry národného významu.  

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 8/2/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2020/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave a finančnej kontrole 

projektu „Podpora a rozvoj športu v obci Raslavice“ predloženého na základe žiadosti č. 123 (obec Raslavice) 

v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 
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Uznesenie č. 9/2/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 10/2/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 

2022/002.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o stave vyúčtovania príspevku na projekt 

„Futbalové ihrisko s umelou trávou“ predloženého na základe žiadosti č. 60 (obec Častkovce) v rámci výzvy 

na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o vydanie súhlasu so zverením projektu do správy 

v rámci žiadosti č. 81 (Mesto Revúca) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o navýšenie schváleného príspevku 

na projekt podpory športu v prípade žiadosti č. 73 (Spoločenstvo detí a mládeže Domino) predloženú v rámci výzvy 

na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu “Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 a rozhodla, že žiadosť neschvaľuje. 

5. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o zmenu spôsobu spolufinancovania 

v rámci žiadosti č. 57 (PM PLUS s.r.o.) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2022/002 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 11/2/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave predložených žiadostí 

a pripravenosti kancelárie FNPŠ na formálnu kontrolu žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave odbornej komisie 

„Športová infraštruktúra“ na posudzovanie a hodnotenie predložených žiadostí v rámci výzvy na predkladanie 

žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“ číslo: 2023/001.  

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 
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Uznesenie č. 12/2/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

 

Správna rada 
Fondu na podporu športu 

 
Dátum:   14. marec 2024 

Miesto konania: MsÚ Partizánske, malá zasadačka, Nám SNP 212/4, Partizánske 

 

Priezvisko a meno             Podpis 

Pitek Lukáš  

Asványi Gábor  

Krnáč Jozef  

Dráb Miroslav  

Lažo Miroslav  

Hrbek Patrik  

Božik Jozef  

Záhončík Ján  

Pivovarník Ján  

Bečarik Pavol  

Ľalík Milan  

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

POZVANÍ, HOSTIA A PRÍSEDIACI 

 

Zasadnutie Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 14.03.2024 v MsÚ Partizánske, malá 

zasadačka, Nám SNP 212/4, Partizánske 

Číslo Priezvisko a meno Podpis 

1. Tomáš Miloš 

(predseda DR FNPŠ) 

 

2. Jenčuš Radoslav  

3. Antolová Lucia  

4. Fabian Michal  

5. Ondrejčáková Silvia  

6. Noga Michal  

7. Vladimír Karásek, Mgr. 

(mesto Partizánske) 

 

8. Iveta Škodová 

(mesto Partizánske) 

 


